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 V. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 

 1.  16-18 Ekim 2019 tarihleri arasında, UITP tarafından Ġtalya‟nın Bergamo kentinde düzenlenmiĢ olan 

“Elektrikli Otobüs” baĢlıklı eğitim programına UlaĢım Planlama ġube Müdürü Dr. Hakan UZUN ve Makine 

Mühendisi Dr. Ali Çağlar ÖNÇAĞ‟ın katılımları sağlanmıĢ olup; Dr. Hakan UZUN'un yol ve konaklama 

giderleri UITP tarafından, Dr. Ali Çağlar ÖNÇAĞ'ın yol ve konaklama giderleri ise ESHOT Genel Müdürlüğü 

Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinden karĢılanarak 15-18 Ekim 2019 tarihleri arasında 

görevli-izinli sayılmıĢlardır. Bilgilerinize arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanı. (ESHOT-UlaĢım Pln.Dai.BĢk.E.9947/E.162340)   

 

 2. Çin'in Türkiye Büyükelçiliği, CIDCA (Çin Uluslararası Kalkınma ĠĢbirliği Ajansı) ile ortaklaĢa Pekin ve 

diğer Ģehirlerde 10 Ekim-30 Ekim 2019 tarihleri arasında (8 Ekim Ġzmir çıkıĢ, 1 Kasım Ġzmir dönüĢ olarak) 

gerçekleĢtirdikleri “GeliĢmekte Olan Ülkelere Yönelik Kentsel Kirlilik Kontrol Teknolojisi Eğitim Kursu” 

konulu seminere Belediyemizi temsilen Ġklim DeğiĢikliği ve Temiz Enerji ġube Müdürlüğünde görevli Çevre 

Mühendisi Dr. Eylem DEMĠRCĠOĞLU görevli olarak katılmıĢ olup, ulaĢım ve konaklama bedeli Çin 

Hükümeti tarafından karĢılanmıĢ, Çin Hükümeti tarafından istenilen sağlık raporu, pasaport ve vize iĢlemleri 

(Ankara ulaĢım-uçak ile vize harçları vb.) için yapılacak olan masraflar ve günlük harcırah giderleri Ġklim 

DeğiĢikliği ve Temiz Enerji ġube Müdürlüğünün 3.3.3.1.0 YurtdıĢı Geçici Görev Yollukları bütçe kodundan 

karĢılanmıĢtır. Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. 

(Ġklim Değ. ve Çev.Kor.Kont.Dai.BĢk.E.263851) 

 

 VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Çekya'nın Prag kentinde, 20-22 Kasım 2019 tarihlerinde Belediyemizin ortak Ģehir statüsü ile üye olduğu 

EUROCITIES (Avrupa Kentler Ağı) 2019 yılı konferansı “Cities at a crossroads (Dönüm noktasındaki 

Ģehirler)” teması ile gerçekleĢtirilecek olup, söz konusu konferansta Tarihsel Çevre ve Kültür Varlıkları ġube 

Müdürlüğünü temsil etmek üzere, Tarihsel Çevre ve Kültür Varlıkları ġube Müdürlüğünde görev yapan Dr. 

Hilmi Gökhan KUTLU (S:9459) ve Dr. Çağlayan Deniz KAPLAN'ın (S:12239) görevlendirilmesi, 19-23 

Kasım 2019 tarihleri arasında görevli-izinli sayılması, katılım ücretleri, uçakla gidiĢ-dönüĢ ulaĢım masrafları 
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ile konaklama, yurt dıĢı çıkıĢ harçları, seyahat sigortaları, müze ve ören yeri giriĢleri, iaĢe ve diğer yasal 

giderlerin Tarihsel Çevre ve Kültür Varlıkları ġube Müdürlüğü Bütçesinin 03.3.3.01 YurtdıĢı Geçici Görev ve 

Yollukları harcama kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (Etüd ve Proj.Dai. BĢk.E.251518)    

 

 2. Fira Barcelona‟nın organize ettiği, bu yıl 9‟uncusu gerçekleĢtirilecek olan "Smartcity Expo World Congress 

2019" Kongresi 19-21 Kasım 2019 tarihleri arasında Barselona'da düzenlenecek olup, söz konusu  Kongreye 

kurumumuzu temsilen Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanı Güler SAĞIT'ın (S.10297) 18-22 Kasım 2019 tarihleri 

arasında katılması, uçak bileti ve konaklama masraflarının International Finance Corporation (IFC) tarafından 

karĢılanması, günlük harcırah bedelinin Bilgi ĠĢlem ġube Müdürlüğü Bütçesinin 03.3.3.01 YurtdıĢı Geçici 

Görev Yolluğu kodundan ödenmesi ve anılan tarihlerde görevli-izinli sayılması hususlarının görüĢülmesi. 

(Bilgi ĠĢl.Dai.BĢk.E.263850) 

 

 

 

3. Fira Barcelona‟nın organize ettiği, bu yıl 9‟uncusu gerçekleĢtirilecek olan "Smartcity Expo World Congress 

2019" Kongresi 19-21 Kasım 2019 tarihleri arasında Barselona'da düzenlenecek olup, söz konusu Kongreye 

kurumumuzu temsilen Strateji GeliĢtirme ve Koordinasyon ġube Müdürlüğünde görev yapmakta olan, 

ĠZELMAN A.ġ. personeli Kerem Ziya YANGÖZ'ün (S:19173) 19-21 Kasım 2019 tarihleri arasında katılması, 

adı geçen personelin uçak bileti ve konaklama masraflarının International Finance Corporation (IFC) tarafından 

karĢılanması, günlük harcırah bedelinin Strateji GeliĢtirme ve Koordinasyon ġube Müdürlüğü Bütçesinin 

03.3.3.01 YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu kodundan ödenmesi ve anılan tarihlerde görevli-izinli sayılması 

hususlarının görüĢülmesi. (Strateji GlĢ. Dai.BĢk.E.263832) 

 

 4. Avrupa Komisyonu Ġç Denetim Birimi tarafından her yıl Brüksel'de düzenlenen ve 27 Kasım 2019 tarihinde 

gerçekleĢtirilecek olan "From Hindsight to Insight and Beyond, How Internal Audit May Contribute to 

Foresight"/ "Bilgi ve Tecrübeden, Ġçgörü ve Ötesine, Ġç Denetim Ġleriyi Öngörmeye Nasıl Katkı Sağlayabilir?" 

konulu 2019 yılı Ġç Denetim Konferansı'na katılmak üzere Ġç Denetim Birim BaĢkanlığında görev yapmakta 

olan Ġç Denetçiler Gökçe Irmak AĞRI ile Ebru SÜMER ÇAKMAK'ın yol dahil 26-28 Kasım 2019 tarihlerinde 

görevlendirilmeleri, adı geçen personellerin söz konusu tarihlerde görevli-izinli sayılmaları, harcırah giderleri, 

gidiĢ-dönüĢ (Ġzmir-Brüksel/ Brüksel-Ġzmir) ulaĢım (uçak ile), konaklama ve diğer tüm yasal giderlerin Ġç 

Denetim Birimi BaĢkanlığının 2019 Mali Yılı Bütçesinin 03.3.3.01 Yurt DıĢı Geçici Görev Yollukları 

tertibinden karĢılanması hususunun görüĢülmesi. (Ġç Den.Birimi BĢk. E.264466) 

 

 5. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan Ek-5 

Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) ve (III) sayılı dolu-boĢ 

kadro değiĢikliklerine iliĢkin cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge eki evrakların 

incelenerek karara bağlanması hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kaynakları ve Eğit. Dai. BĢk. E.263849) 

 

 6. Ġzmir il sınırları içerisinde hizmet eden otobüslerimizin iç ve dıĢ yüzeyleri ile aktarma merkezleri, ara 

duraklar ve son duraklarda bulunan otobüs durakları alanları reklam karĢılığında kiraya verilecek olup, yapılan 

toplu taĢıma hizmetinin yerine getirilmesinde Ġdaremiz tasarrufunda bulunan otobüslerimizin, iç ve dıĢ 

yüzeyleri ile aktarma merkezleri, ara duraklar ve son duraklarda bulunan otobüs durakları alanlarında “Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ESHOT Genel Müdürlüğü, Otobüs Durak Yerlerindeki Reklam Alanları, Otobüs DıĢ 

Yüzeylerinin Reklam Alanları, Otobüs Ġçi Dijital Bilgi Platformu Kurulumu, Otobüs Ġçi, Otobüs Durakları ve 

Aktarma Merkezleri Yolcu Bilgilendirme Sistemi Kurulumu ve Sabit Reklam Alanları Kullanım Hakkı Ġhalesi 

ĠĢi”nin 7 yıl süre ile kiraya verilmesi için 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanunu kapsamında konunun görüĢülmesi. 

(ESHOT-Yapı Tes. Dai.BĢk.E.10057/E.164292)   

 

 7. UKOME Genel Kurulu‟nun 2019/502 sayılı Kararı doğrultusunda; Ġzmir Fuarcılık Hizmetleri Kültür ve 

Sanat ĠĢleri A.ġ. bünyesindeki Ģirket / hizmet araçlarına (kiralık araçlar/Otobüs, Minibüs ve Otomobil cinsi 

araçlar) 1 (bir) yıl geçerli olacak Ģekilde düzenlenecek olan ''ÇalıĢma Ġzin Belgesi/Ruhsat'' baĢvurularında 

alınacak ücretin ''50,00-TL'' olacak Ģekilde tahsil edilebilmesi hususunun görüĢülmesi. (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.258258) 
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 8. Ġlimiz dâhilinde özellikle turizm sezonun baĢlaması ve buna bağlı nüfus yoğunluluğu nedeniyle halkın genel 

kullanımına açık Modüler Sistem Tuvalet ihtiyacı doğrultusunda; söz konusu Modüler Sistem Tuvaletlerin 

kullanım bedelinin 1,00-TL olarak tahsil edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Atık Yön.Dai.BĢk.E.266406) 

  

 9. Belediye Meclisimizin 12/11/2018 tarihli ve 1221 sayılı Kararı ile kabul edilen; “Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Kıyı ve Sahil ġeridi, Yol, Meydan ve YeĢil Alan Yetki ve Görev Uygulama Yönetmeliği” ve eki 

“Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sorumluluğunda Kalan Yollar ve Meydanlar Listesi”nde yer alan Bornova ilçesi, 

Süvari Caddesinin, Bornova Belediyesince yeniden düzenlenmesi ile Kullanım Esaslarına ĠliĢkin Yönetmelik 

ve Proje ÇalıĢmalarına baĢlanması için ilçe belediyesine devredilmesi hususunun görüĢülmesi. (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.263843) 

 

 10. Sağlıklı Kentler yaratmak amacıyla sürdürülebilir, yenilenebilir enerji kaynakları kullanımı, çevrenin 

korunması, iklim değiĢikliği, bilinçli enerji kullanımı ve enerji verimliliği gibi konularda toplumu aydınlatmak 

ve farkındalık oluĢturmak amacıyla yürütülmekte olan çalıĢmalar kapsamında; Belediyemizin organize edeceği 

okullarda ve ilgili kuruluĢlarda düzenlemek istediği eğitim programları Ege Orman Vakfı ile ortak hizmet 

projesi gerçekleĢtirilerek oluĢturulmak istenilmekte olup, bu doğrultuda Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve Ege 

Orman Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. 

(Ġklim DeğiĢikliği ve Çev. Kor. Kont.Dai.BĢk.E.263848) 

 

 11. Avrupa Birliği HORĠZON 2020 çerçevesinde desteklenen Haziran 2017 - Mayıs 2022 tarihleri arasında 

sürdürülecek olan “New Strategy for Re-Naturing Cities Through Nature-Based Solutions - Urban Greenup 

Projesi” kapsamında yapılacak olan “Bioçar (Biokömür) Üretim Ünitesi” ve “Atık Çamurun Tarımsal Amaçlı 

Kullanılabilirliğinin Örneklenmesi” projelerinde danıĢmanlık ve iĢ birliği faaliyetlerinin yürütülebilmesi 

amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve Ege Üniversitesi Ziraat Fakültesi Dekanlığı arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan „ĠĢ Birliği Protokolü‟nün görüĢülmesi. (Etüd ve 

Prj.Dai.BĢk.E.263844) 

 

 12. Mülkiyeti Belediyemize ait olan Bornova ilçesi, Altındağ Mahallesi, 14512, 5057, 5058, 5059 ve 5055 

no‟lu parsellerde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Beton ve Asfalt Enerji Üretim ve Dağıtım Tesisleri Su 

Kanalizasyon Ticaret ve Sanayi A.ġ tarafından "Hafriyat Toprağı Sahası ve Seyyar Geri Kazanım Tesisi" 

kurulması ile birlikte iĢletim süresi ve bedelinin belirlenmesi amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile 

ĠZBETON Aġ. arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan „Protokol‟ün görüĢülmesi. 

(Atık Yön.Dai.BĢk.E.266407) 

 

 13. Mülkiyeti Belediyemize ait, Karabağlar ilçesi, YeĢilyurt Mahallesi, 13051 ada, 5 no‟lu parselde kayıtlı 

taĢınmazda önerge eki krokide iĢaretli alanda 3,70 m x 24,12 m ebatlarındaki alanın Ġl Emniyet Müdürlüğünce 

Trafo Yeri olarak kullanılmak üzere tahsis edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.263833) 

 

 14. Mülkiyeti Dikili Belediyesine ait, Salimbey Mahallesi, 744 ada, 4 no‟lu parselde kayıtlı taĢınmaz 

üzerindeki sosyal tesisin iĢletme hakkının, Belediye Meclisimizce belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki 

Protokol hükümleri doğrultusunda, ĠZELMAN Gen. Hiz. Oto. Özel Eğit. Ġtf. Sağ. Hiz. Tic. A.ġ.‟ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.263834) 

 

 15. Çiğli ilçesi, Küçükçiğli Mahallesi, 1074 ada, 5 no‟lu (2820,00 m²) parselde kayıtlı taĢınmazda, önerge eki 

tescil bildiriminde belirtilen 29,29 m² alanlı Trafo Merkezi ve 13,87 m² yer altı kablo güzergâhı olmak üzere 

toplam 43,16 m²'lik alanın irtifak haklarının TEDAġ Genel Müdürlüğü adına tesis edilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.263837) 

 

 16. Konak ilçesi, Gültepe Mahallesi, 7368 ada, 1 no‟lu parselde 3802,16 m² yüz ölçümle kayıtlı taĢınmazın 

1688,52 m² hissesi Konak Belediyesi, 2113,64 m² hissesi Belediyemiz adına kayıtlı bulunmakta olup; söz 

konusu taĢınmazda Trafo Merkezi ve yer altı kablo güzergâhının irtifak haklarının TEDAġ Genel Müdürlüğü 

adına tesis edilmesi için muvafakat verilip verilmemesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. 

Dai.BĢk.E.263839) 
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  17. Mülkiyeti Belediyemize ait Konak ilçesi, Güney Mahallesi, 2601 ada 144 no‟lu ve 1412,00 m² alana sahip 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında ''Lise Alanı'' olarak belirlenen taĢınmazın 2942 sayılı KamulaĢtırma 

Yasasının 30. maddesine göre kamulaĢtırma bedeli karĢılığı Maliye Hazinesi adına devri ve kamulaĢtırma 

bedelinin belirlenmesi konusunda Belediyemizin Encümenine yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.267544) 

 

 18. Belediye Meclisimizce alınan 08/07/2019 tarihli ve 557 sayılı Meclis Kararına konu; Karabağlar ilçesi, 

Arap Hasan Mahallesinde bulunan, 238 no‟lu Sokağın isminin, temsili olarak                       “Müzeyyen Senar 

Sevgi Yolu” Ģeklinde değiĢtirilmesi hususunun, Karabağlar Belediye BaĢkanlığının talebi doğrultusunda 

yeniden değerlendirilmesinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.255320) 

 

 19. Belediyemiz yetki alanının geniĢleyerek Ġzmir bütünü olarak belirlenmesi sonucunda adres ve 

numaralamaya iliĢkin yürütülen iĢlemlerde vatandaĢın mağduriyetini ve zaman kaybını önlemek amacıyla 

alınan 14/07/2014 tarihli ve 05.633 sayılı Meclis Kararının iptali ile belediyemizin yetki alanında kalan 30 

ilçede adres ve numaralama iĢlemlerinin önergede tariflendiği Ģekilde uygulanması hususunun görüĢülmesi. 

(Harita ve Cbs.Dai.BĢk.E.263841) 

 

 20. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 21/10/2019 tarihli ve 143 sayılı Kararı ile uygun görülen; kadastro hataları ile 

imar planı değiĢikliğinden dolayı daha önce ÖdemiĢ Belediyesine terk edilmiĢ yerlerin, imar durumu gereği 

tekrar yol fazlalığı olarak geriye satılması durumu doğduğu takdirde, satıĢ bedellerinin Emlak Vergisi Asgari 

Beyan Değerine göre Belediye Encümenince belirlenmesi, Ġmar Planında kamuya tahsis edilen alanların 

bitiĢiğindeki, ÖdemiĢ Belediyesine ait yol fazlalıklarının kamu kurum ve kuruluĢlarına satılması durumunda ise 

satıĢ fiyatlarının Belediye Encümenince belirlenmesi, 6360 sayılı Kanun ile ÖdemiĢ Belediyesine bağlanan 

mahallelerde yapılacak uygulamanın piyasa araĢtırması yapılarak metrekare birim fiyatı belirlenmesi Ģeklinde 

devam etmesi ile ÖdemiĢ Belediyesine ait yol fazlalıklarının 2020 Mali Yılı için asgari ve azami m² satıĢ 

fiyatlarının önergede yer aldığı Ģekilde belirlenmesi hususlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. 

Dai.BĢk.E.264383)  

 

 21. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; Temel Ġlkyardım Eğitim Ücret Tarifesinin iptal edilmesi ve Temel 

Ġlkyardım Eğitimlerinin ücretlendirilmesi ile ilgili olarak yeniden hazırlanan ve önergede yer alan ücret 

tarifelerinin belirlenmesine yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 167 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve 

Kar.Dai.BĢk.E.263846) 

 

 22. Karaburun Belediye Meclisinin; 2019 Mali Yılı Tarifeler Listesine ilave edilen “Mesafe Ölçüm Krokisi 

Tespiti 150,00-TL/Adet” Ģeklindeki tarife kaleminin 2020 Mali Yılı Tarifeler Listesinin 1.2.1 Ġmar ile ilgili 

Ücretler Bölümünün sonuna ilave edilmesine yönelik, 11/10/2019 tarihli ve 103 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.263847) 

 

 23. Gaziemir Belediye Meclisinin; Gaziemir Belediyesinin 2019 Mali Yılı Gelir Bütçesinin 137.086.900,00-

TL‟ye Gider Bütçesinin ise 148.792.864,00-TL‟ye yükseltilmesine yönelik önerge eki cetvellerde hazırlanan 

harcama birimlerinin bütçesine ek ödenek verilmesi ve araç alımına ait önergede yer alan T1 cetvelinde 

gösterilen araçların alınmasına yönelik, 07/10/2019 tarihli ve 62 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve 

Kar.Dai.BĢk.E.266408) 

 

  24. Narlıdere Belediye Meclisinin; Nar-Bel Ġmar Teknik Turizm San. Tic. Ltd. ġti.'nin 2019 Mali Yılı sonuna 

kadar ödemelerde sıkıntıya düĢeceği anlaĢıldığından ve Narlıdere Belediyesinin sermaye artıĢı ile ilgili 

46.35.26.02/01.06.00/08.01 Ekonomik Kodunda yeterli ödeneğin bulunmaması nedeniyle önerge ekinde yer 

alan ek ödenekler cetvelinde belirtildiği üzere toplam 1.200.000,00-TL ek ödenek verilmesi ve Nar-Bel Ġmar 

Teknik Turizm San. Tic. Ltd. ġti.'nin 23.800.000,00-TL olan sermayesinin, Narlıdere Belediyesinin 2019 Mali 

Yılı Bütçesinin 46.35.26.02/01-06.00/08.01 Ekonomik Kodundan karĢılanmak üzere 1.200.000,00-TL 

arttırılarak 25.000.000,00-TL'ye yükseltilmesine yönelik, 08/10/2019 tarihli ve 2019/84 sayılı Kararın 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.266403) 
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 25. Buca Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

02/10/2019 tarihli ve 2019/117 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263800) 

 

 26. Karabağlar Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 15/10/2019 tarihli ve 113/2019 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263797) 

 

 27. Bornova Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 08/10/2019 tarihli ve 343 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263796) 

 

 28. Konak Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 187/2019 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.255321) 

 

 29. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 17/10/2019 tarihli ve  72458193/189 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.258261)  

 

 30. Bayraklı Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 100 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.258259) 

 

 31. Çiğli Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

17/10/2019 tarihli ve 05/86 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.264384) 

 

 32. Torbalı Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 17/10/2019 tarihli ve 53172231/12/115 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.263795) 

 

 33. Menemen Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 07/10/2019 tarihli ve 114 sayılı Kararının görüĢülmesi.  (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.255324)  

 

 34. Gaziemir Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 17/10/2019 tarihli ve 68 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.261575) 

 

 35. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 21/10/2019 tarihli ve 301-05-141,142,144 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. 

BĢk.E.263804) 

 

 36. KemalpaĢa Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 11/10/2019 tarihli ve 05/204 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.263818) 

 

 37. Bergama Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 17/10/2019 tarihli ve 19/123 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.263794) 
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 38. Aliağa Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 04/10/2019 tarihli ve 392 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.264381) 

 

 39. Menderes Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 11/10/2019 tarihli ve 200 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.255323) 

 

 40. Tire Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

21/10/2019 tarihli ve 05/233 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263807) 

 

 41. Balçova Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 77 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.258260) 

 

 42. Urla Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

21/10/2019 tarihli ve 363 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263793) 

 

 43. Narlıdere Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 08/10/2019 tarihli ve 2019/83 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.263812) 

 

 44. Dikili Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

04/10/2019 tarihli, 151 ve 152 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.263799) 

 

 45. Kiraz Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

11/10/2019 tarihli, 116 ve 117 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.261574) 

 

 46. Seferihisar Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 09/10/2019 tarihli ve 22530694/105.04-116 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.255325) 

 

 47. ÇeĢme Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 15/10/2019 tarihli ve 2019/14-91 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263816) 

 

 48. Bayındır Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 17/10/2019 tarihli ve 2019/224 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263798) 

 

 49. Selçuk Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 10/10/2019 tarihli, 214 ve 216 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.266402) 

 

 50. Foça Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

23/10/2019 tarihli, 166 ve 167 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.261576) 
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 51. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 21/10/2019 tarihli ve 59 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.263805) 

 

 52. Kınık Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

17/10/2019 tarihli, 10/42 ve 10/43 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263814) 

 

 53. Beydağ Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 18/10/2019 tarihli ve 46 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263802) 

 

 54. Karaburun Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 04/10/2019 tarihli, 04-92 ve 04-100 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.263809) 

 

 55. ESHOT Genel Müdürlüğünün 2020 Mali Yılı Performans Programının görüĢülmesi. (ESHOT- 

Str.GlĢt.Dai.BĢk.E.9946/E.164250) 

 

 56. ESHOT Genel Müdürlüğünün 2020 Mali Yılı Gelir - Gider Bütçesinin görüĢülmesi. (ESHOT- 

Str.GlĢt.Dai.BĢk.E.9944/E.162435) 

 

 57. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin 2020 Mali Yılı Performans Programının görüĢülmesi. (Strateji 

Gel.Dai.BĢk.E.263836) 

 

 58. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin 2020 Mali Yılı Bütçesi ve Ġzleyen Yıllar Bütçesinin görüĢülmesi. (Mali 

Hiz.Dai.BĢk.E.258257) 

 

 59. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre "Yol"da kalmakta olan Buca ilçesi, Ġnönü 

Mahallesi, 680/2 Sokak, No:5'de kayıtlı taĢınmazın kamulaĢtırılmasının Buca Belediyesinin 2015- 2019 

yıllarını kapsayan VI. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, Buca Belediye Meclisinin 

01/10/2019 tarihli ve 2019/103 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan 

Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.266404) 

 

 60. Güzelbahçe ilçesi, Maltepe Mahallesi, 55 Sokak üzerinde bulunan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına 

göre imar yolunda kalan duvar ve yapıların zemin üstü kamulaĢtırılması için Güzelbahçe Belediyesinin 2017-

2021 yıllarını kapsayan V. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, Güzelbahçe Belediye 

Meclisinin 02/10/2019 tarihli ve 56 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak 

alınan Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.263838) 

 

 61. Urla ilçesi, Bademler Mahallesinde, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planında 

"Tarım Alanı" olarak belirlenen bölgede kalan, 225 ada, 22, 24 ve 25 parsellerin, "Kentsel Sosyal Altyapı 

Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.267546) 

 

 62. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 13/05/2019 tarihli ve 05.350 sayılı Kararıyla değiĢiklikle uygun 

görülüp, 20/09/2019 – 21/10/2019 tarihleri arasında askıya çıkartılan; Konak ilçesi, Köprü Mahallesi, 801 ada, 

12 parsel, 6493 ada, 7, 10, 11, 12, 13, 14, 18, 19, 20, 21 parsel, 6495 ada, 9, 10, 24, 40, 41, 42, 43 parseli 

kapsayan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine; söz konusu parsellerin maliki TatiĢ Eğitim ve 

Öğretim A.ġ. ĠĢletmeciliği Tic. ve San. A.ġ. vekili Meral CELEP tarafından askı süresi içerisinde yapılan 

itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.267545) 
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 63. Urla ilçesi, Gülbahçe Mahallesi ve Karapınar Mevkii, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı kapsamında değiĢiklik gerektirecek hususlar içerdiği tespit edilmiĢ olup, söz 

konusu plan önerisi ile mevcut durum ve güncel veriler dikkate alınarak hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢiklikleri önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.267547) 

 

 64. Çiğli Belediye Meclisinin 05/09/2019 tarihli ve 05/59 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çiğli ilçesi, K.Çiğli 

Mahallesi 27K-IVC paftada kamuya terkli "YeĢil Alan" içerisinde 4.00 m x 4.00 m ebatlarında Doğalgaz Bölge 

Regülatörü yeri ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar 

ve ġeh.Dai.BĢk.E.266405) 

 

 65. Aliağa Belediye Meclisinin 03/09/2019 tarihli ve 352 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bozköy Mahallesi, 

410 parselde yer alan “Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu” planlı alanın çekme mesafelerinin düzenlenmesine ve 

plan notu eklenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.267549) 

 

 66. Aliağa Belediye Meclisinin; Yalı Mahallesi, Hürriyet Caddesinin Ġzmir yönüne doğru giderken sol tarafında 

kalan kısmına cepheli parsellerin Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında yönetmelikte 

belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 03/09/2019 tarihli ve 359 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.266401) 

 

 VII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. ġanlıurfa ili, Akçakale Belediye BaĢkanlığı, ülkemizin düzenlemiĢ olduğu BarıĢ Pınarı Harekâtı kapsamında 

tüm araç, gereç, ekipman ve personellerinin harekatın baĢarısı için TSK'nın emrine verdiğini, ilçelerine isabet 

eden havan, füze ve diğer mühimmatlardan dolayı sokak ve caddelerin temizliği ve onarımı için çeĢitli taĢıt ve 

iĢ makinelerine ihtiyaç duyduğunu belirtmiĢ olup, Belediyemiz ĠZBETON A.ġ. demirbaĢ kayıtlarında bulunan 

ve önergede bilgileri yer alan, 1 adet (1996 model) Paletli Ekskavatörün ġanlıurfa Akçakale Belediye 

BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Makine Ġk.Bak. ve 

Ona.Dai.BĢk.E.268950) 

 

 2. ġanlıurfa ili, Akçakale Belediye BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, Türk Silahlı Kuvvetleri tarafından 

yürütülmekte olan BarıĢ Pınarı Harekâtı kapsamında mağdur olan Akçakale‟de yaĢayan çocuk ve muhtaç 

vatandaĢlarımıza destek olmak amacıyla ayni yardım (gıda ve kıyafet) yapılması ve söz konusu yardımların 

Belediyemiz Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığına bağlı Sosyal Yardımlar ġube Müdürlüğü tarafından 

karĢılanması hususunun görüĢülmesi. (Sosyal Hizmetler Dai.BĢk.E.269937) 

 

 3. “Ġzmir HRS 4. AĢama Fahrettin Altay – Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım ĠĢi” projesi kapsamında, 6212 

ada 1 no'lu parsel ile 6217 ada 1 no‟lu parsel arasında kalan Park Alanı üzerinde 15 m x 8 m ebatında DM 

(Dağıtım Merkezi) belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği, 

Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 05.164 sayılı Kararı ile uygun görülmüĢ olup, Narlıdere 

Belediyesince 06/09/2019 - 05/10/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliğine yapılan 6 adet itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.269925) 

 

 4. Gaziemir Fuar Alanında, 2203 ada, 2 parselin batısından ve kuzeyinden geçen dere hattının, 2204 ada, 2 

parselin güneyinden ve 24 metrelik taĢıt yolunun içerisinden geçtikten sonra, 2260 ada, 1 parselin güneyinden 

ve doğusundan geçecek Ģekilde yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik Önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.268965) 

 

 VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. ġehit yakınlarımızın Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Otoparklarından ücretsiz faydalanmasına yönelik Yazılı 

Önergeye konu hususun "Komisyonumuz, Şehit yakınlarının desteklenmesinde hemfikirdir. Şirket tüzel kişiliği 

tarafından işletilen otoparklar hakkında Meclis Kararı alınması uygun görülmediğinden, bu konuda gerekli 
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çalıĢma ve uygulamanın iĢletmeyi yapan Ģirket yönetimi tarafından değerlendirilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Milliyetçi Hareket Partisi Grubu Mensubu 

Meclis Üyesi Salahattin ġAHĠN E.135590)  

 

 2. Belediye Meclisimizce almıĢ ve alacak olduğumuz, doğrudan vatandaĢımızın bilgisine hızla sunulması 

gereken karar ve faaliyetlerin internet siteleri de bulunan basın kuruluĢları üzerinden reklam ve tanıtımının 

yapılması ile sağlanabilir. Yasal altyapısı anlamında; 1) Basın Ġlan Kurumu Reklam Yönetmeliği kriterlerine 

uyan. 2) En az 3 personelle çalıĢan ve bu personellerden en az birinin basın sigortalı olması veya iletiĢim 

fakültesi mezunu olması veya meslekte en az 10 yıl çalıĢmıĢ olması. 3) Ġzmir hudutları içerisinde resmi bir 

ofisin olması ve genel olarak Ġzmir özelinde yayın yapması. 4) En az bir haber ajansı aboneliği bulunması. 5) 

Aktif internet yayınında günlük olarak en az 20 haber ve videolu haberin internet sitesinde yayınlanması. 6) 

Yayınlanması istenilen konunun aylık basılı olması yanında internet sitelerinde de ilgili ay boyunca aktif olarak 

bulunması. 7) Müracaat etme ve istenilen evrakları belediyemiz ilgili birimlerine verme koĢulu. Kriterlerini 

sağlayan basın kuruluĢu sahiplerine aylık olarak bahsi geçen tanıtımların yapılması koĢulu ile bütçesinin 

hazırlanmasına yönelik Yazılı Önergenin; “5. maddede yer alan 20 haberin yerel haber niteliğinde olması” 

Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe 

Komisyonları Raporu. (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyesi Fatih TAġTAN. E.156787)    

 

 3. Mülkiyeti Belediyemize ait Ġstanbul ili, Beyoğlu ilçesi, Sururi Mahallesi, 853 ada, 17 no‟lu (697,00 m²) 

parselin 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanunu kapsamında ihale edilerek satıĢının yapılmasının oyçokluğu ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.237028) 

 

 4. Menderes ilçesi, Gölova Mahallesi, 155 ada, 64 no‟lu (8.975,58 m²) parselde kayıtlı taĢınmazın, köy 

merkezinde “Sosyal Tesis” yapılması ve Belediye hizmetlerinin verilebilmesi amacıyla kullanılmak üzere 

Menderes Belediyesine tahsisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Emlak 

Yön. Dai.BĢk.E.251283) 

 

 5. Konak ilçesi, Kahramanlar Mahallesi, 1919 ada, 102 no‟lu parselde kayıtlı taĢınmaz üzerinde bulunan 

“Kahramanlar Katlı Otopark”ın giriĢ katının semt halkına hizmet vermek amacıyla “Kapalı Pazar Yeri” olarak 

kullanılmak üzere Konak Belediyesi adına tahsisinin yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk Komisyonu Raporu. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.251279) 

 

 6. Belediyemizce yapılacak olan “Uzundere II. Etap Kat KarĢılığı Anahtar Teslimi ĠnĢaat Yapım ĠĢi” 

kapsamında, 11184 ada 10 parselde imar adası sınırlarının imar planına uygun hale getirilmesi ve ada içi altyapı 

ile peyzaj imalatlarının yapılarak 3959 sokağın imar planında belirlenen güzergâhına alınabilmesi için imar 

planına göre yol gövdesinde kalan trafonun bulunduğu direğin, inĢaatın tamamlanma süresinde gecikmeye 

neden olmaksızın deplase edilmesine yönelik Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türkiye Elektrik Dağıtım A.ġ. ve 

GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Kentsel DönüĢüm Dai.BĢk. E.237032) 

 

 7. “Kınık Katı Atık Transfer Ġstasyonu”, “Buca Sosyal YaĢam Kampüsü” ve “Urla Terminal Tesisleri”nin enerji 

ihtiyaçlarını karĢılamak için hat ve DTM tesisleri iĢlerinin Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanlığı tarafından 

yapılması amacıyla; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Dağıtım Sistemi Bağlantı AnlaĢması Eki Tesis SözleĢmesi”nin oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.238610) 

 

 8. Bergama ilçesi Ġslamsaray Mahallesi Vakıflarüstü Mevkii, 1369 ada, 1 parselde Belediyemiz tarafından 

yapılacak olan Bergama Sebze Hali'nin enerji ihtiyacının karĢılanması için 630 kVA trafo tesis edilmesi 

amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan “Dağıtım Sistemi Bağlantı AnlaĢması Eki Tesis SözleĢmesi”nin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.239676) 

 

 9. Bayraklı ilçesi, Turan Mahallesi, 36839 ada, 6 no‟lu (312.00 m²) taĢınmazdaki Belediyemize ait 45/312 

(45,00 m²) hissenin diğer hissedarlar adına satıĢının yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 
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Hukuk Komisyonu Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.237027) 

 

 10. Urla Belediye BaĢkanlığının 06/09/2019 tarihli ve 25322 sayılı yazısına konu; Ġçmeler Mahallesinde 

bulunan Umut Köy Yapı Kooperatifi‟nin bulunduğu alanda, önerge eki krokide yeni açılacak olan yollara 

"Umut 10" Sokak, "Umut 11" Sokak isimlerinin verilmesi, ayrıca 1176 no‟lu Sokağın ise isim verilmesi 

düĢünülen “Umut 11” Sokağa kadar uzatılması taleplerinin “Daha önce isim verilmeyen sokaklar olduğundan” 

Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita 

ve Cbs.Dai.BĢk.E.230751) 

 

 11. Birol ÜZMEZ'in Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezine 10/09/2019 tarihli elektronik posta 

baĢvurusuna konu; Konak ilçesi, Akdeniz Mahallesinde bulunan Halit Ziya Bulvarı isminin “Halid Ziya 

UĢaklıgil” olarak değiĢtirilmesi talebinin “İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin önceki İlke Kararına aykırı 

olduğundan” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.251280) 

 

 12. Meriç ÖNOĞLU'nun Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezi (HĠM)'ne yaptığı, 16/07/2019 tarihi ile 

kayıtlı elektronik posta baĢvurusuna konu; Torbalı ilçesi, Pancar Mahallesinde bulunan, mevcut “Umurbey” 

Sokak isminin “Fahri Önoğlu” olarak değiĢtirilmesi talebinin “İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin önceki 

İlke Kararına aykırı olduğundan” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin 

Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs.Dai.BĢk.E.230748) 

 

 13. Belediyemiz ile Malatya ili Hekimhan Belediyesi arasında ekonomik ve sosyal iliĢkileri geliĢtirmek; kültür, 

sanat ve spor gibi faaliyetler ve projeler gerçekleĢtirmek; ihtiyaç fazlası araç, gereç, makine ve teçhizat 

bakımından yardımlaĢmak; arsa, bina ve benzeri tesisler yapmak ve yaptırmak gibi Belediyecilik hizmetlerinin 

sağlanması amacıyla, KardeĢkent iliĢkisi kurulmasına yönelik, Malatya ili Hekimhan Belediye Meclisinin 

03/09/2019 tarihli ve 61 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.237036) 

 

 14. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığı Meslek Fabrikası ġube Müdürlüğü ve 

Torbalı Ġbn-i Sina Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ile birlikte sanayi sektörünün ihtiyaçlarını ve vatandaĢ 

taleplerini karĢılamak ve ortak teknik eğitimler düzenlenmesi amacıyla Meslek Fabrikası ġube Müdürlüğü ile 

Torbalı Ġbn-i Sina Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde 

yer alan “ĠĢ Birliği Protokolü”nün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik 

ve Spor Komisyonları Raporu. (Sosyal Proj.Dai.BĢk.E.218096) 

 

 15. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı Güzel Sanatlar Genel Müdürlüğü Ġzmir 

Devlet Senfoni Orkestrası Müdürlüğü ĠĢ Birliği ile GerçekleĢtirilecek Etkinlikler Hakkında 2019-2020 dönemi 

için Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı, Güzel Sanatlar Genel Müdürlüğü ve Ġzmir 

Devlet Senfoni Orkestrası Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Ortak 

Hizmet Protokolü”nün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonları Raporu. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.250573)    

 

 16. Karayolları 2. Bölge Müdürlüğünün talebi doğrultusunda; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi sınırlarında kalan 

ve Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü sorumluluk sahasında, Karayolları KamulaĢtırma Sınırı içerisinde yer alan 

"300-02 Kontrol Kesim no‟lu Ġzmir Turgutlu Devlet yolunun (Ankara Caddesi) 2+100 (283/1 Sokak) ve 2+950 

(Özkanlar) km'lerinde bulunan yaya üst geçitlerinin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından yıkılıp yenisinin 

yapılması kapsamında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü arasında yeniden 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan "Protokol"ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk - UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.240744)   

 

 17. Ġzmir-Aydın Otoyolu, 0-31/02 (Pancar KavĢağı) Kontrol Kesimi 6+000 kilometresinde, Pancar Organize 

Sanayi Bölgesinden Otoyola bağlantı için Oğlananası (D tipi) hizmet alanının üzerine, Torbalı Belediyesince 

oluĢturulacak kavĢağın yapılması iĢine ait Ģart ve esasların belirlenmesi için, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile 

Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan "Protokol"ün 
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oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - UlaĢım Komisyonları Raporu.  (UlaĢım Dai.BĢk.E.219504) 

 

 18. Karayolları Genel Müdürlüğünün 23/07/2019 tarihli ve 32250 sayılı yazısı ile teklif edilerek Bakanlık 

Makamının 23/07/2019 tarihli Olur'u ile 35-63 K.K no‟lu Ġzmir Çevre Otoyolu Ayrımı YeĢildere-Konak il 

yolunda ağ değiĢikliğinden dolayı yol üzerinde bulunan Konak Tüneli ve yapılarının Belediyemize devri 

amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde bulunan "Protokol"ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - UlaĢım 

Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.240745) 

 

 19. Bergama Ziraat Odasının talebi doğrultusunda, Tarımsal Tahmin ve Erken Uyarı ÇalıĢmalarında 

kullanılmak üzere 2 adet “Tarımsal Tahmin ve Erken Uyarı Sistemi” kurulması amacı ile imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Tarım ve 

Orman - Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.246499) 

 

 20. Hazırlığı, yürütümü, gerekli iĢ birliği ve koordinasyon çalıĢmaları Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi DıĢ ĠliĢkiler 

ve Turizm Dairesi BaĢkanlığı Akdeniz Akademisi ġube Müdürlüğü tarafından yerine getirilmek üzere, UCLG 

Kültür Zirvesi 2021 ev sahipliği için baĢvuru yapılması; bu konuda baĢvuru yapan kentler arasından Ġzmir'in ev 

sahibi olarak seçilmesi durumunda, önerge eki anlaĢma metni doğrultusunda, UCLG Kültür Komitesine 2020 

yılında yaklaĢık 45.000 Euro, 2021 yılında yaklaĢık 55.000 Euro olmak üzere toplam 100.000 Euro ödenmesi; 

anlaĢma metni çerçevesinde tüm sürecin yürütümü, tanıtımı, etkinlik programı için gerekli bütçenin ilgili bütçe 

kodlarından karĢılanması ve gerekli imza süreçlerinin tamamlanması konusunda Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - 

Hukuk - Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonları Raporu. (DıĢ ĠliĢkiler ve Tur. Dai.BĢk.E.246495) 

 

 21. Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezinde gerçekleĢtirilen özel konserlerin ve sergilerin tahsis ücretlerinde, 

2020 yılında geçerli olmak üzere önergede yer alan düzenlemenin yapılmasının oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.250574) 

 

 22. Karaburun Belediye Meclisinin; 2019 Mali Yılına ait tarifeler listesinin 2.2.2 Evsel Katı Atık Ücreti baĢlıklı 

bölümde, 1- MESKENLER kısmında uygulanmak üzere bölüm sonuna (8) no'lu ve "1. Derece Şehit yakınları, 

gaziler ve engellilerden alınmaz." Ģeklinde dipnot ilave edilmesine yönelik, 04/07/2019 tarihli ve 30418101-

105.04-060 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk - Plan ve Bütçe Komisyonları 

Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.212118)  

 

 23. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi Ġmar Müdürlüğünce içki satıĢı yapılan iĢ yerlerine 

yönelik yerinde tespitler yapılarak krokilendirilen hizmet karĢılığı ücretin 150,00-TL/adet olarak belirlenmesi 

ve 2019 Mali Yılı Tarifeler Listesine eklenmesine yönelik, 05/09/2019 tarihli ve 30418101-105.04-081 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve 

Kar.Dai.BĢk.E.232249) 

 

 24. Bergama Belediye Meclisinin; 2019 Mali Yılı Ücret Tarifeler Listesinin 6. bölümünde yer alan Temizlik 

ĠĢleri Müdürlüğü ücret tarifesine 33. ve 34. madde olarak önergede yer alan tabloda gösterilen miktarların 

belirlenmesi ve 2019 Mali Yılı Ücret Tarifesine eklenmesine yönelik, 05/09/2019 tarihli ve 19/100 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve 

Kar.Dai.BĢk.E.232248)  

 

 25. Bergama Belediye Meclisinin; 2019 Mali Yılı Ücret Tarifeler Listesinin 9. bölümünde yer alan Sosyal 

Yardım ĠĢleri Müdürlüğü ücret tarifelerine yönelik, 05/09/2019 tarihli ve 19/102 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar. Dai.BĢk.E.230755) 

 

 26. Bergama Belediye Meclisinin; mülkiyeti Bergama Belediyesine ait, Bahçelievler Mahallesi, 1400 ada, 5 

parselde bulunan bir açık ve bir kapalı Tenis Kortu kullanımı hizmet karĢılığı ile ilgili olarak önergedeki 

tabloda gösterilen miktarların belirlenmesi ve 2019 Mali Yılı Tarife Cetveline eklenmesine yönelik, 05/09/2019 

tarihli ve 19/98 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. 
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(Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.230754) 

 

 27. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Kültür ve Sosyal ĠĢler Müdürlüğünün 2019 Mali Yılı 

Baskı Cilt Giderleri Bütçe Tertibi ile Diğer MüĢavir Firma ve KiĢiler Bütçe Tertibinden önergede yer alan bütçe 

tertiplerine toplam 750.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 70 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl.ve 

Kar.Dai.BĢk.E.248591) 

 

 28. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğünün 2019 Mali 

Yılı Diğer Hizmet Alımları Bütçe Tertibinden önergede yer alan bütçe tertiplerine toplam 2.000.000,00-TL 

aktarma yapılmasına yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 71 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.248592)      

 

 29. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Yol" ve "Park" kullanımında kalan Buca ilçesi, 

Kızılçullu Mahallesi, 21M2A pafta, 40537 ada, 1 parselde kayıtlı taĢınmazın zemin kamulaĢtırılmasının 

yapılabilmesi için Buca Belediyesinin 2015-2019 yıllarını kapsayan VI. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak 

alınmasına yönelik, Buca Belediye Meclisinin 02/09/2019 tarihli ve 2019/92 sayılı Kararının; Ġlçe 

Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 

tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.235364) 

 

 30. Buca ilçesi, KuruçeĢme Mahallesi, 866 ada, 1, 2, 13, 14 ve 15 no‟lu parsellerde “Akaryakıt ve Servis 

Ġstasyonu Alanı” belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları – 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.251278) 

 

 31. Belediye Meclisimizin 16/03/2018 tarihli ve 05.414 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bornova ilçesi, 

Doğanlar Mahallesi, L18a05c paftada yer alan, 1590 ve 2426 parsellerin "GeliĢme Konut Alanı (Orta 

Yoğunluklu)" olarak belirlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine TMMOB 

Mimarlar Odası tarafından imar planının iptali ve yürütmenin durdurulması talebi ile Ġzmir 5. Ġdare 

Mahkemesinin 2018/959 Esasına kayden açılan davada; 26/06/2019 tarihli ve 2019/777 sayılı Mahkeme Kararı 

ile davaya konu iĢlemin iptaline karar verildiğinden, parsel malikinin iptal olan plan öncesindeki plan kararına 

dönüĢmesine yönelik talebi doğrultusunda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve Plan 

Açıklama Raporunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.251281) 

 

 32. Torbalı ilçesi, mevcut 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında “Park ve YeĢil Alan” olarak belirlenen 833 ada, 

4 ve 5 numaralı parselin doğusunda kalan kamuya terkli alanın “Belediye Hizmet Alanı” olarak, “Belediye 

Hizmet Alanı” olarak belirlenmiĢ 1237 ada, 5 parselin ise bir kısmının “Park ve YeĢil Alan” olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248582) 

 

 33. Narlıdere ilçesinde bulunan, Maliye Hazinesine kayıtlı, Milli Savunma Bakanlığına tahsisli yaklaĢık 300 

hektarlık alana yönelik, 1/5000 ölçekli Ġlave Nazım Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248580) 

 

 34. Seferihisar ilçesi, Çolakibrahim Mahallesinde yer alan, 151 ada, 1 ve 2 parsellere yönelik, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248570) 

 

 35. Belediye Meclisimizin 14/10/2016 tarihli ve 05.1061 sayılı Kararı ile kabul edilen; 1/5000 ölçekli Ġzmir 

Yeni Kent Merkezi Nazım Ġmar Planı "Turizm + Ticaret + Kültür" plan notunun, Ġzmir 2. Ġdare Mahkemesinin 

2017/804 Esasına kayden açılan davada verilen karar ile iptal edilmesi nedeni ile hazırlanan, 1/5000 ölçekli 

Yeni Kent Merkezi Nazım Ġmar Planı "Turizm + Ticaret + Kültür" Plan Notu önerisinin oybirliği ile uygun 
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bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.243331) 

 

 36. ÖdemiĢ ilçesi, Ovakent Mahallesi, 4762 ve 56 parsellerin, Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi 

doğrultusunda, "Mezarlık Alanı" olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ile 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.243321)  

  

 37. ÖdemiĢ ilçesi, Emmioğlu Mahallesinde, 1/5000 ölçekli ÖdemiĢ Ġlave Revizyon Nazım Ġmar Planında ve 

1/1000 ölçekli ÖdemiĢ Ġlave Revizyonu Uygulama Ġmar Planında “Belediye Hizmet Alanı” olarak belirlenmiĢ 

olan, 5 ada, 130 parsel ile “Toplu ĠĢyerleri” olarak belirlenmiĢ olan, 5 ada, 131 parselin ĠZSU Genel 

Müdürlüğüne tahsis edilen ve fiilen kullanılan kısmını içerecek Ģekilde yeniden düzenlenerek, “Belediye 

Hizmet Alanı” olarak belirlenmesine iliĢkin, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği ile “Belediye Hizmet 

Alanı” (ĠZSU) olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin                  Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248587) 

 

 38. Bergama Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli ve 19/73 sayılı Kararı ile uygun görülen; Zeytindağ 

Mahallesi, 342 ada, 1 parselde (eski 4922 parsel) Akaryakıt + LPG ve Servis Tesis Alanı amacı ile hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - 

Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık - Esnaf ve Meslek Odaları - UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

Ģehircilik Dai.BĢk.E.246500) 

 

 39. Bornova Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli ve 258 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kavaklıdere 

Mahallesinde, Park Alanı içerisinde 5 m x 8 m ölçülerinde 1 adet ve KemalpaĢa Mahallesinde, Otopark Alanı 

içerisinde 4 m x 6 m ölçülerinde 1 adet olmak üzere toplam 2 adet ''Trafo Yeri'' belirlenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve Ģehircilik Dai.BĢk.E.243333) 

 

 40. Bornova Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli ve 261 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kazımdirik 

Mahallesi, 30 J IId (24N IIc) paftada yer alan, 296/2 Sokağın güneyinde kamuya terkli park alanında, 4 m x 4 

m ebatlarında 1 (bir) adet Regülatör Alanının belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.230749) 

 

 41. Bornova Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli ve 259 sayılı Kararı ile uygun görülen; yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre, E: 2.00 ve h max: 24.80 m yapılaĢma koĢuluna sahip "Özel Sağlık Tesis 

Alanı", Ayrık Nizam 8 Kat, TAKS: 0.60 ve KAKS: 2. 00 yapılaĢma koĢuluna sahip "Konut DıĢı Kentsel 

ÇalıĢma Alanı" ile "YeĢil Alan" kullanım kararlarında kalan Bornova ilçesi, 14156 ada, 3 parsel ile 10 ada, 56 

ve 66 parsel sayılı taĢınmazlar ile kamuya terkli alanları kapsayan alanda, TAKS: 0.60, KAKS: 2.0 ve Yençok: 

8 Kat yapılaĢma koĢuluna sahip "Hastane Alanı", "Otopark" ve "Park" belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin                                              

Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.246502) 

 

 42. Bornova Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli, 262 sayılı Kararı ile uygun görülen; PınarbaĢı-Ümit 

Mahallesi, 24ÖIIIb paftada, PınarbaĢı Caddesi ile 7305 Sokak kesiĢiminde, kamuya terkli alanda 4.00 m x 4.00 

m ebatlarında “Bölge Regülatörü Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin                                                   Ġmar ve Bayındırlık – 

Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248573) 

 

 43. Konak Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli ve 129/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1. Grup 

Korunması Gerekli TaĢınmaz Kültür Varlığı olarak tescilli Melez Deresi üzerinde yer alan Kervan Köprüsü'nün 

koruma alanı ile birlikte imar planlarına iĢlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge 
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Kuruluna iletilmek üzere oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm 

Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.237029) 

 

 44. Konak Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli ve 128/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġzmir 3. Ġdare 

Mahkemesinin 26/02/2014 tarih, 2012/1902E., 2014/224 sayılı kararı ile dayanağı 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı bulunmadığından 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı iptal edilen Güzelyalı Mahallesi, 921 ada 33 ve 34 

parsellere yönelik, Konak 2. Etap (Üçkuyular-KarataĢ Bölgesi) 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma 

Kanunu doğrultusunda  iĢlem yapılmak üzere oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - 

Hukuk - Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu . (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.237033) 

 

 45. Çiğli Belediye Meclisinin 06/08/2019 tarihli, 05/51 sayılı Kararı ile uygun görülen; 26K-IIB paftada 

kamuya terkli “Ağaçlandırılacak Alan”da 6.00 m x 4.00 m ebatlarında, 27L-IVA paftada kamuya terkli “Park 

Alanı”nda 8.00 m x 5.00 m ebatlarında “Trafo Yeri” ayrılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248576) 

 

 46. Torbalı Belediye Meclisinin 05/07/2019 tarihli ve 84 sayılı Kararı ile uygun görülen; mevcut 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planında “Sanayi Alanı” olarak belirlenen, 833 ada, 4 ve 5 numaralı parselin doğusunda kalan 

kamuya terkli alanın “Belediye Hizmet Alanı” olarak, “Belediye Hizmet Alanı” olarak belirlenmiĢ, 1237 ada, 5 

parselin ise bir kısmının “Park Alanı” olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248581) 

 

 47. Torbalı Belediye Meclisinin 13/06/2019 tarihli ve 66 sayılı Kararı ile uygun görülen;  Ayrancılar 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planında, 229 ada, 6 parsel içinden geçen Dere Drenaj Kanalı‟nın Islah Projesi 

doğrultusunda yol güzergâhına aktarılarak, BitiĢik Nizam 2 Kat YapılaĢma KoĢullu Ticaret Alanı kullanımının 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.230752) 

 

 48. Gaziemir Belediye Meclisinin 10/04/2019 tarihli ve 12 sayılı Kararı ile uygun görülen; kamuya terkli trafo 

yerlerinin önergede yer aldığı Ģekilde belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklikleri önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.237030)  

 

 49. Gaziemir Belediye Meclisinin 02/09/2019 tarihli ve 50 sayılı Kararı ile uygun görülen; Irmak Mahallesi, 

18M-Ia paftada, 2208 ada, 7 parselin güneyindeki yeĢil alan içerisinde 3 m x 7 m ebadında bir adet yer altı 

trafo yeri belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.243332) 

 

 50. Aliağa Belediye Meclisinin 03/07/2019 tarihli ve 294 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yüksekköy 

Mahallesi, K18A-08C-3C, K18A-08C-3D, K18A-13B-2B, K18A-14A-1A paftalarda, 68.600 m² yüzölçümlü 

126 ada, 80 parselde kayıtlı taĢınmazın 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı kararları doğrultusunda hazırlanan 

"Yenilenebilir Enerji Kaynaklarına Dayalı Üretim Tesis Alanı (GüneĢ Enerji Santrali Alanı)" amaçlı, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.243330) 

 

 51. Urla Belediye Meclisinin 06/09/2019 tarihli, 314 sayılı Kararı ile uygun görülen; yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planında E:0.75 ve hmax: 8 m YapılaĢma KoĢullu Ġdari ve Resmi Kurum Alanları 

kullanım kararında kalan; Rüstem Mahallesi, 459 ada, 42 parselin, 1/1000 ölçekli Urla Merkez Revizyon Ġmar 

Planı Plan Notlarının 11-a. maddesi doğrultusunda, E: 1.00 ve Yençok: 3 kat olacak Ģekilde yeniden 

düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248575) 
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 52. Urla Belediye Meclisinin 06/08/2019 tarihli, 271 sayılı Kararı ile uygun görülen; Zeytinalanı Mahallesinde 

kalan, 3862 parselin doğusundaki kamuya terkli yaklaĢık 160 m²'lik alanın, yürürlükteki 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planında Ayrık Nizam 2 Kat YapılaĢma KoĢullu Konut Alanı kullanımından çıkarılarak, “YeĢil 

Alan” olarak düzenlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248577) 

 

 53. Urla Belediye Meclisinin 14/06/2019 tarihli ve 214 sayılı Kararı ile uygun görülen; Zeytinalanı 

Mahallesinde bulunan ve yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında Ayrık Nizam 2 Kat yapılaĢma 

koĢullu konut alanında kalan 2869 ve 2870 parsellerin güneyindeki kamuya terkli alanlar ile kamuya terkli 

otopark alanının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.235366) 

 

 54. ÇeĢme Belediye Meclisinin 08/06/2019 tarihli ve 10-62 sayılı Kararı ile uygun görülen; Dalyan, Sakarya, 

Ġnönü, Musalla ve Ilıca Mahallelerinde 15 adet trafo yeri belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna; 1 adet trafo yeri 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 2863 sayılı 

Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu.   (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.237034) 

 

 55. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 03/07/2019 tarihli ve 39 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kahramandere 

Mahallesi, Kahramandere Uygulama Ġmar Planında dere hattının kanal olarak imar planına iĢlenmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.211516) 

 

 56. Konak Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli, 130/219 sayılı Kararı ile uygun görülen; yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Kemeraltı 1. Etap Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planında, YapılaĢma KoĢullu Pansiyon Tercihli Konut 

Alanı-3 Kat (KM3) kullanım kararında yer alan; Yıldız Mahallesi, 125 ada, 51 parselin kulanım kararının 

Zemin Katı Ticaret-Üst Katlar Konut-3Kat (T-F3) olarak değiĢtirilmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Koruma 

Amaçlı Revizyon Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 1/500 ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliği önerilerinin, 2863 sayılı 

Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk - Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248574) 

 

 57. Konak Belediye Meclisinin 02/09/2019 tarihli ve 148/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Akdeniz 

Mahallesi, 23M-2D paftada yer alan, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planında 

YeĢil Alan ve Yaya Yolu olarak belirlenen alanlarda 6 m x 4 m ebatlarında 3 adet yer altı "Trafo Alanı" 

belirlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ve 1/500 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 

2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna iletilmek 

üzere oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm - Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.243329)    

 

 58. Aliağa Belediye Meclisinin; Yeni Mahalle, 1409 sokaktan cephe alan parsellerin Planlı Alanlar Ġmar 

Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer 

alabilmesine yönelik, 03/09/2019 tarihli ve 353 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.243327) 

 

 59. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama ilçesi, Ertuğrul (Fatih) Mahallesi, 315 Sokak ve KurtuluĢ 

Mahallesi 828 Sokaktan cephe alan parsellerin Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, 

Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 01/08/2019 tarihli ve 

19/74 sayılı Kararının önerisinin oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 
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Dai.BĢk.E.251282) 

 

  

IX. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

 

 X. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

 

 

 

 

 

2. BÖLÜM 

2019 YILI KASIM AYI I. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 
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I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 yılı Kasım Ayı Toplantısı I. BirleĢimini 

açıyorum, Ġzmir‟e faydalar getirmesini diliyorum. Bu vesileyle 81 yıl önce dün kaybetmiĢ olduğumuz Gazi 

Mustafa Kemal ATATÜRK‟ün manevi ruhu üzerinde saygıyla eğiliyoruz ve ruhu Ģad olsun diyoruz. 

 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Geçen Toplantı Tutanağında Maddi Hata Yapılıp Yapılmadığının GörüĢülmesi. Geçen Meclis 

Toplantı Tutanağı ile ilgili söz vereceğim; Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Oylansın.  

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylansın efendim. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Geçen Meclis Tutanağının olduğu gibi kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

  

III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Meclis Üyelerince Verilecek Önergelerin GörüĢülmesi. Önergeler… Evet, arkadaĢlar buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Konu: Ġhtisas Komisyonu kurulması. Birinci derece deprem bölgesinde yer alan Ġzmir 

kentinin baĢta deprem olmak üzere diğer doğal afetlere karĢı hazır olması, hazırlıkların güncellenmesi 

ve bu çalıĢmaların ilgili kanun/kanunların emredici hükümleri doğrultusunda, konusunda uzman 

teknik ve fen insanlarından destek alınarak yapılması, yapılacak çalıĢmaların Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin en yüksek karar organı olan BüyükĢehir Belediye Meclisi tarafından alınabilmesi ve bu 

kararların görüĢülerek değerlendirilmesi adına “Deprem ve Doğal Afetler Komisyonu” kurulması teklif 

ediyoruz. Kurulacak Komisyon Ġzmir kentinin anakent, kırsal, tarım, ticaret, turizm olmak üzere tüm 

unsurlarının bulunduğu alanlar için deprem ve afet planlarının hazırlanması, bu planların BüyükĢehir 

Belediyesi eĢgüdümünde Ġlçe Belediyeleri tarafından tatbik edilmesi ve bu çalıĢmaların yürütülmesi 

sırasında bahsi geçen konularda uzman teknik ve fen insanlarından destek alınmasını örgütleme ve 

yönlendirme görevlerini ifa edecektir. (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hüsnü 

BOZTEPE. E.171719) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur efendim. 

BAġKAN: Kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Hukuk 

Komisyonuna? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, biz de aynı görüĢteydik. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hukuk Komisyonuna? Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet, 2? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Meclis BaĢkanlığına; Konu: Komisyon Ġsim DeğiĢikliği. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyemizde „Toplumsal Cinsiyet EĢitliği‟ adındaki Komisyon isminin farklı amaçlara 

hizmet etmemesi için „Kadın ve Erkek EĢitliği‟ veya „Kadın ve Erkek Fırsat EĢitliği‟ ismi ile 

değiĢtirilmesini öneriyoruz. (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hüsnü 

BOZTEPE E.171745) 

BAġKAN: Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Hukuk Komisyonu mu? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu ve Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonuna gönderilmeli. 

BAġKAN: Evet. Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Toplumsal Cinsiyet EĢitliği - Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Konu: Aylık UlaĢım Kartı. Ġzmir „Halk TaĢıt‟ adı altında uygulanmakta olan tarifelere 

ek olarak; 01/01/2020 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere tüm toplu ulaĢım araçlarında 

faydalanabilecek EFES, BERGAMA, FLAMĠNGO vs. isimle yeni bir kart uygulamasının baĢlatılmasını 

talep ediyoruz. Bu uygulama aĢağıda belirtiğimiz sistemle  uygulanacak.  VatandaĢlarımıza en uygun 
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ücretle hizmet sunmak sosyal belediyeciliğin gereği olması sebebiyle önerdiğimiz bu ek uygulamanın 

Meclisimizce ilgili Komisyonlara havale edilmesini öneriyoruz. 

 

TARĠFE KONTÜR VEYA GEÇĠġ AYLIK ÜCRET TARĠFESĠ 

TAM 180 200 TL 

ÖĞRENCĠ 200 60 TL 

60 YAġ ÜSTÜ 180 100 TL 

ÖĞRETMEN 180 120 TL 

  

Aylık olarak yüklenecek biniĢ hakkı bir sonraki aya devir edilmeyecek. ĠZBAN hattına özel 

uygulanacak kontör tarife durumu: * Her on durak için bir kontör bedeli alınacak. *  Aliağa‟dan 

Cumaovası mesafesi için dört kontör bedeline denk getirilecek. VatandaĢlarımız isterlerse bu yeni isimli 

kartı kullanabilecek isterlerse eski uygulama üzerinden devam edebilecek. (AK Parti Grubu Mensubu 

Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE. E.171757) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Alınsın efendim. 

BAġKAN: Efendim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Alınsın efendim. 

BAġKAN: Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Plan ve Bütçe Komisyonu herhalde? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Hukuk – UlaĢım Komisyonları uygun olur.  

BAġKAN: Plan ve Bütçe - Hukuk - UlaĢım Komisyonları… Buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Tüketiciyi de ekleyelim Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Tüketiciyi Koruma Komisyonunu da ekleyelim. 

FATĠH TAġTAN: Doğru. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Plan ve Bütçe – UlaĢım – Tüketiciyi Koruma 

Komisyonlarına… 

SALONDAN: Hukuk da var. 

BAġKAN: Hukuk Komisyonu da var özür dilerim.  

BAġKAN: Hukuk - Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟ne ait 

ilçemiz yerleĢkesindeki itfaiye birimi hem KemalpaĢa bölgesine hem de KemalpaĢa Organize Sanayi 

Bölgesine hizmet vermektedir. Mevcut Birim Hizmetin etkinliği açısından yetersiz kalmaktadır. Ayrıca 

itfaiyenin bu konumu, önündeki sokağın dar olması nedeni ile acil ve etkin bir manevra kabiliyetine 

uygun değildir. Yine halihazırda ilçemizde uygun bir arsa yoktur. Gerek KemalpaĢa ve çevresine 

gerekse KemalpaĢa Organize Sanayi Bölgesine olmak üzere iki tüzel kiĢiliğe birden hizmet verecek 

uygun bir yer ve hizmet binasının yapılmasına ihtiyaç vardır. Bu gerekçeyle Organize Sanayi Bölgesi 

içinde bulunan ve hazır itfaiye için ayrılmıĢ olan yaklaĢık 4396 metre karelik bir alan bulunmaktadır. 

Bu hazır arsayı KOSBĠ bedelsiz olarak, itfaiye hizmetlerinin yürütülmesi için KemalpaĢa ve Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesine tahsis etmek istemektedir. Önerilen bu alanda böyle bir birimin kurulması 

hizmetin yürütülmesi için sağlıklı olacaktır. KemalpaĢa Belediye Meclisinin Olağan 02 Eylül 2019 

toplantısında konuyla ilgili oybirliği ile uygun karar alınmıĢ olup, KemalpaĢa Organize Sanayi Bölgesi 

Yönetim Kurulu da konuyla ilgili uygun görüĢ bildirmiĢtir. Eylül ayı Meclis Gündemine alınan 

Önergemiz Aliağa Organize Sanayi Bölgesi için yapılan itfaiye birimi ile kıyaslanıp, çeĢitli talepler daha 

önce sürülerek ilgili ARSA‟nın bağıĢı Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından reddedilmiĢtir. Konunun 

acilliği ve gerekliliği göz önünde bulundurularak, KemalpaĢa Organize Sanayi Bölgesi BaĢkanlığı, 

KemalpaĢa Belediyesi ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi iĢ birliği ile bu organizasyonun gerçekleĢmesi 
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mümkündür. Ġlgili giriĢimlerin baĢlatılması için gereğine Meclisimize ve BaĢkanlık Makamın arz ve 

talep ederiz. (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyesi Metin YAġAR. E.171779) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Hukuk Komisyonuna… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve Ġmar Komisyonu… 

BAġKAN: Hukuk ve Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu…  

FATĠH TAġTAN: Ve Bütçe… 

BAġKAN: Ve Plan ve Bütçe Komisyonu… Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Hukuk - Plan ve Bütçe - 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; Konu: Deprem Master Planı ve 

Afet Master Planı. Halihazırda 1999 yılında  “RADIUS Projesi” adı ile anılan ve bugün bilimsel olarak 

güncelliği ve uygulanabilirliği bulunmayan “Ġzmir Deprem Master Planı”nın ve ayrıca “Ġzmir Afet 

Master Planı”nın hazırlanması/hazırlatılması yasal bir yükümlülüktür. 5393 Sayılı Belediye Kanunu 

3.Kısım 2.Bölüm 53. Maddesi‟nde: “Belediye; yangın, sanayi kazaları, deprem ve diğer doğal afetlerden 

korunmak veya bunların zararlarını azaltmak amacıyla beldenin özelliklerini de dikkate alarak gerekli 

afet ve acil durum plânlarını yapar, ekip ve donanımı hazırlar. Acil durum plânlarının hazırlanmasında 

varsa il ölçeğindeki diğer acil durum plânlarıyla da koordinasyon sağlanır ve ilgili bakanlık, kamu 

kuruluĢları, meslek teĢekkülleriyle üniversitelerin ve diğer mahallî idarelerin görüĢleri alınır. Plânlar 

doğrultusunda halkın eğitimi için gerekli önlemler alınarak ikinci fıkrada sayılan idareler, kurumlar ve 

örgütlerle ortak programlar yapılabilir. Belediye, belediye sınırları dıĢında yangın ve doğal afetler 

meydana gelmesi durumunda, bu bölgelere gerekli yardım ve destek sağlayabilir.”denilirken; 5216 

Sayılı BüyükĢehir Belediye Kanunu 3. Bölüm 7. Madde (u) bendinde: “Ġl düzeyinde yapılan plânlara 

uygun olarak, doğal afetlerle ilgili plânlamaları ve diğer hazırlıkları büyükĢehir ölçeğinde yapmak;…” 

Ģeklinde BüyükĢehir Belediyelerinin bu konudaki görev ve sorumluluğunu açıklamaktadır. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesinin yasaların öngördüğü görev ve sorumluluklar ıĢığında, rehber ve çatı kuruluĢ 

olarak ilçe belediyelerinin yapacakları imar planlaması çalıĢmaları baĢta olmak üzere, ulaĢım, afet, 

tarım, turizm vb. tüm planlamalarında referans olmak üzere “deprem master planı” ve “afet master 

planı” hazırlaması/hazırlatılması gerekmektedir. Bu çalıĢmaların yapılması aĢamasında konu hakkında 

uzmanların yer aldığı bir kuruluĢ olan Dokuz Eylül Üniversitesi Deprem AraĢtırma ve Uygulama 

Merkezi‟nden (DAUM) ve buna benzer kurum ve kuruluĢlardan bilimsel destek ve danıĢmanlık alarak 

hazırlanmasını öneriyoruz.  (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hüsnü 

BOZTEPE. E.171791) 
BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar böyle bir çalıĢma var ama Gündeme alınsın ve yeniden incelensin diye 

düĢünüyorum. Nilay Hanım?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları bence…  

BAġKAN: Önce Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Hangi Komisyonlar? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları. 

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları. Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, Önerge sahibinin bir söz isteği var.  

BAġKAN: Buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Sayın 

BaĢkan‟ım, çok teĢekkür ederim önergelerle ilgili. Değerli ArkadaĢlar, bu iki önerge hem Afet Komisyonu 

kurulması ve aynı zamanda Afet Master Planı ve Doğal Master Planının yapılması ile ilgili, verdiğim 

önergeyle ilgili birkaç cümle ve kayıtlara geçmesi açısından kentimizin de, insanlarımızın, vatandaĢlarımızın 

duyması adına birkaç cümle konuĢmak istiyorum. Sayın BaĢkan, Türkiye bir deprem ülkesidir. Ancak 

ülkemizde deprem denildiğinde akla ilk olarak Ġstanbul kenti gelir. Bunun çeĢitli nedenleri vardır. Gerek nüfus 

yoğunluğu gerek sanayi bölgelerinin varlığı ve ekonomik katma değer. Ayrıca 1939 Erzincan Depremi‟nden 

sonraki en yıkıcı ve sonuçları ağır doğa kaynaklı afet olan 1999 Kocaeli ve Düzce depremleri bu algının 

oluĢmasında en önemli faktördür. Kuzey Anadolu Fayına bağlı segmentler üzerinde meydana gelen bu 

depremlerden sonra Ġstanbul‟un güneyindeki, Marmara Denizi içindeki fay segmentinin kırılma zamanın 

geldiği çoğu bilim insanı tarafından iddia edilmektedir. Ancak Ġstanbul ili içindeki doğrudan geçen diri bir fay 

hattı bulunmamaktadır. Bunun yanında, Ġzmir kenti depremsellik anlamında bugün 17 aktif diri fayın yerleĢim 
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yerlerinden geçtiği bir kenttir. Ġzmir ilinin değiĢik ilçelerinden geçen bu aktif fayların tarihsel süreci 

incelendiğinde, yıkıcı depremlere sebep olduğu ve bu depremlerde binlerce insanın hayatını kaybettiği 

bilinmektedir. Bu depremlerin en büyüğünün 1688 Ġzmir Depremi olduğunu tarihi kaynaklar not etmiĢtir. 

Bunun dıĢında bugünkü anakent dıĢında kalan ilçelerde de birçok yıkıcı deprem yaĢanmıĢ, bu kentin tümünü 

etkilemiĢtir. Gerçekten gerçekleĢen depremlerin kronolojik sıralaması incelendiğinde 330 yıllık süreç 

içerisinde kent merkezi ve ilçelerinde 6.5 ve üstü büyüklükte bir deprem yaĢanmadığı bilinmektedir. Bu 

depremlerin en büyüğünün Ģiddetinin, yıkıcılığının, yani 6.5‟luk deprem olduğu zaman Sayın BaĢkan, 9 ile 10 

Ģiddetinde yıkım oluĢturduğu araĢtırmalar ile kanıtlanmıĢtır. Bu noktada kentin merkezinden geçtiği bilinen ve 

1990‟da Radius Projesi ile hazırlanan Ġzmir Deprem Master Planıında yer alan Ġzmir Fayının kırılmadığı 

görülür. Ġzmir Fayı yaklaĢık olarak 40 km batı-doğu uzanımlı bir fay olup kent nüfusunun çok büyük bir 

bölümünün yaĢadığı merkezi noktalardan geçmektedir. Ancak fayın geçtiği noktaların haritalarda gösterilmesi 

ve buna bağlı olarak kentin fiziksel görünümün yenilenmesi, yani bugün herkesin bildiği dil ile kentsel 

dönüĢüm çalıĢmalarının yapılmadığı çok açıktır. Ġmar planlarında fay hattına dair herhangi bir bilgi yer 

almamakta, yapılan yer bilimsel çalıĢmalar ise deprem zamanın tayini adına yardımcı olmamaktadır. Bununla 

birlikte, Seferihisar, Güzelbahçe… Daha önce Sayın BaĢkan, siz sanırım Belediye BaĢkanıyken deprem 

olmuĢtu ya da sizden önce, tam yılını hatırlayamadım…  

BAġKAN: Bizden önceydi.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sizden önceydi doğru, daha önceydi. Gümüldür, Menderes, Tire, Kiraz ve Bergama gibi 

birçok ilçeden geçen fayların da Radius Projesi kapsamında değerlendirilmemiĢ olması önemli bir eksikliktir. 

Bilindiği gibi, Radius Projesi üzerinden 20 yıl geçmiĢtir ve bu süre içinde Ġzmir ilinin yapı/bina stoku ve 

ulaĢım nitelikleri önemli ölçüde değiĢmiĢtir. Buna ek olarak, Radius Projesi son 20 yılda ilimizde yapılan yeni 

bilimsel verilerden yoksundur. Depremin gün ve saatini bilmek bugünkü teknoloji ile mümkün değildir. Ancak 

330 yıldır hareket etmeyen büyük bir Ġzmir fayı ve kent içerisinde yer alan 16 fayın deprem davranıĢı 

modellerinin belirlenmesi, yenilenecek olan Deprem Master Planında her fay için oluĢturulacak deprem 

senaryoları, olası bir depremde oluĢacak can ve mal kaybının en aza indirilmesi bağlamında hayati bir önem 

taĢımaktadır.  Bunun için öncelikle yerleĢim yerlerinden geçen 17 diri fayın diri fay haritalarının oluĢturulması 

ve 1/1000, 1/5000 ölçekli yapılaĢmaya esas imar haritalarına iĢlenmesi gerekmektedir. Bunlar sanırım planlara 

iĢlenmemiĢ, bunun iĢlenmesi gerekmektedir Sayın BaĢkan‟ım. Akabinde fay hatları boyunca yapılacak fay 

hattı, hendek tabanlı Paleosismoloji çalıĢmalarıyla da 17 fayın hangi tarihsel depremlerden sorumlu oldukları, 

fayların deprem tekrarlanma aralıkları, hangi büyüklük ve Ģiddette deprem ürettiğinin raporlanması ve fay 

zonları üzerinde var olan bina stokunun ortaya konması gerekmektedir. Buna göre de fay zonları üzerinde 

kalan binaların bina performans analizlerinin yapılması ve buna göre kentsel dönüĢüme karar verilmesi 

gerekmektedir. Bugün bu çalıĢmalar birçok belediye tarafından, konunun uzmanlarının rehberliğinde 

yürütülmeye çalıĢılmaktadır. Bu çalıĢmaların yasal zorunluluğu, ve Belediye, BüyükĢehir Kanunu‟nda yer 

almaktadır. 5393 sayılı Belediyeler Kanunu yine, akabinde 5216 sayılı Belediyeler Kanunu 3. bölüm, 7. 

madde. Fakat, 2011‟de BaĢbakanlık tarafından yayımlanan Türkiye Deprem Stratejisi ve Eylem Planı 

kitapçığında tanımlandığı üzere bu çalıĢmaların, Cumhuriyetimizin 100. yılı olan 2023 tarihinde 

tamamlanması gerektiği belirtilmektedir. Hazırlanması gereken Ġzmir Deprem Master Planının Afet Yönetimi 

bilinci içinde tüm doğa kaynaklı afetler ile mücadele, mücadeleye hazır olma konusunda Dirençli Bir Ġzmir‟in 

2023 yılında uygulanmaya konması hayati bir önem taĢımaktadır. Bu çalıĢmaların Ġzmir‟deki bilim insanları 

tarafından bir bütün olarak değerlendirilerek yapılması Ġzmir Kent Planlaması açısından büyük önem arz eder, 

çünkü planlama çalıĢmalarının yerel olarak yapılması ve bu konuda uzmanlaĢması gerekir. En önemlisi kent, 

kenti bilen kiĢilerin çalıĢmayı yürütmesi gerekmektedir. Bu konularda Ġzmir üniversitelerimizde yeterli bilim 

insanı olduğu ve böyle bir çalıĢmanın bir an önce yapılması gerektiğini, Ġzmir Valiliği koordinatörlüğünde 

baĢlatılan ve AFAD Ġl Müdürlüğünde 2. toplantıda gerçekleĢen oturumlarda dile getirilmiĢ, bu toplantılarda, 

Dokuz Eylül Üniversitesi, Deprem AraĢtırma ve Uygulama Merkezi Müdürlüğü tarafından sunulan Ġzmir Ġli 

Diri Fay Haritası ve BütünleĢik Ġzmir Deprem Master Planı Projesinin tanıtımının yapıldığı bilinmektedir. Bu 

düĢüncelerle Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin bu konuda yasal yükümlülüğün yanı sıra tarihi bir sorumluluk 

üstlenerek harekete geçmesi, belediyenin en üst düzey karar organı olan Belediye Meclisinin bu konuda 

müĢterek bir karar alınması, çalıĢmaların değerlendirilmesi adına 5393 sayılı Kanun gereğince… Sayın 

BaĢkan‟ım teĢekkür ediyoruz, bu konuyla ilgili 2 tane, hem Komisyon olarak… 

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Hem de Ģey olarak bu konuda… Bütün Ġzmir‟i saygıyla selamlıyorum.  

BAġKAN: Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
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Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – UlaĢım… Kemal Bey? Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk – UlaĢım… Salahattin Bey? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Nasıl? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bizim bir Komisyonumuz daha var. 

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ġmarın dıĢında bir de Kentsel DönüĢüm Komisyonumuz var galiba Sayın BaĢkan‟ım. 

Buna benzer bir Komisyonumuz var. 

BAġKAN: Kentsel DönüĢüm Komisyonu.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Kentsel DönüĢüm. 

BAġKAN: Siz bu raporunuzu da Komisyonlara iletirseniz daha iyi olur. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Tabii tabii BaĢkan‟ım.    

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Kentsel DönüĢüm – UlaĢım Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet, devam.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi 

Kanununun 7. maddesinde;“BüyükĢehir Belediyesinin görev, yetki ve sorumlulukları Ģunlardır; f) 

BüyükĢehir ulaĢım ana planını yapmak veya yaptırmak ve uygulamak, ulaĢım ve toplu taĢıma 

hizmetlerini planlamak ve koordinasyonu sağlamak, kara, deniz, su ve demiryolu üzerinde iĢletilen her 

türlü servis ve toplu taĢıma araçları ile taksi sayılarını, bilet ücret ve tarifelerini, zaman ve 

güzergahlarını belirlemek, durak yerleri ile karayolu, yol, cadde, sokak, meydan ve benzeri  yerler 

üzerinde araç park yerlerini tespit etmek ve iĢletmek, iĢlettirmek veya kiraya vermek, kanunların 

belediyelere verdiği trafik düzenlenmesinin gerektirdiği; bütün iĢleri yürütmek” denilmektedir. 

Kentimizde turizm araçlarının yolcu indirme ve bindirme yerleri belirlenmemiĢtir. Bu konuda turizm 

araç sahipleri sıkıntı çekmektedirler. Turistlerin yoğun ziyaret ettikleri noktalar dikkate alınarak, 

kentimiz ve turizm açısından önemli ilçelerimizde, indirme ve bindirme yerlerinin belirlenmesini 

bilgilerinize arz ederiz. (UlaĢım Komisyonu Üyeleri RaĢit DĠRĠM, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, 

Ali GÜL, Hüseyin ÜNAL, Ozan PARLAR, Sedat SARI, Selahattin ġAHĠN, Semih Yalın, Orçun 

ERSEZGĠN. E.171805) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. UlaĢım Komisyonu mu? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Kültür ve Turizm olabilir.  

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Kültür ve Turizm… Kemal Bey? Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – 

Kültür ve Turizm… Salahattin Bey? Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Kültür ve Turizm… Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık – UlaĢım – Kültür ve Turizm Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; BaĢkanlığımızca 17 Mart 2015 

tarih ve 2011/350 No‟lu UKOME Kararı Servis Araçları Yönergesi yürürlüğe konulmuĢtur. Bu 

yönergenin 5. Maddesi Kamu Kurum ve KuruluĢları ile Özel Kurum ve KuruluĢların Personel Servis 

Araçları ile ilgili hükümleri, 6. Maddesi ise Okul Servis TaĢımacılığı ile ilgili hükümleri içermektedir. 

UlaĢtırma Bakanlığınca çıkarılan Okul Servis Araçları Hizmet Yönetmeliğinde  “Gerçek ve Tüzel 

kiĢiler, birlikte taĢıma hizmeti yapabilirler. Ancak, adlarına tescilli taĢıtların  koltuk sayısı, taĢınacak 

toplam öğrenci sayısının (DeğiĢik ibare: RG-6/8/2013-28730) üçte birinden az olamaz. Bu husus 

kiralanma aĢamasında Komisyon tarafından dikkate alınır.” denilenerek 1/3 özmal Ģartı aranmaktadır. 

Personel taĢımacılığında böyle bir düzenleme yapılmamıĢtır. Serbest rekabet koĢullarında ilimizde 

personel taĢımacılığında çalıĢan S plakalı esnafımızın, ilimizde herhangi bir yatırımı olamayan ve zor 

durumda kaldığında çalıĢtırdığı insanlara maddi zararlar verebilecek olan firmaların insafına 

bırakılmaması gerekir. Bu nedenle; servis araçları yönergesinde gerekli değiĢikliğin yapılmasını, 

ilimizde personel taĢımacılığı iĢinde çalıĢan servis araçlarının „ÇalıĢma Usul ve ġartları‟ bölümünde 

değiĢiklik yapılarak Personel TaĢımacılığı ihalelerinde özmal Ģartı getirilmesini bilgilerinize arz ederiz. 
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(UlaĢım Komisyonu Üyeleri RaĢit DĠRĠM, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, Ali GÜL, Hüseyin 

ÜNAL, Ozan PARLAR, Sedat SARI, Selahattin ġAHĠN, Semih Yalın, Orçun ERSEZGĠN. E.171749) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. Hangi Komisyona?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: UlaĢım ve Hukuk olabilir efendim. 

BAġKAN: UlaĢım ve Hukuk. Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin UlaĢım – Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. Buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

sınırları içinde mevcut Tire-ÖdemiĢ-Beydağ-Kiraz ilçelerimiz kırsalında mevcut yaklaĢık 50 

mahallemizin ana geçim kaynağı bilindiği üzere kestane yetiĢtiriciliğidir. YaklaĢık 15 yıl önce baĢka 

bölgelerden gelen bulaĢıcı “Dal Kanseri Hastalığı” nedeniyle mevcut kestane ağaçlarımız %80 oranında 

telef olmuĢ durumdadır. Halkımızın geçim sıkıntısı nedeniyle ġehir Merkezlerine göç etmektedir. 

BüyükĢehir Belediyemiz tarafından bu yerleĢim yerlerinde hastalığı önleme konusunda araĢtırma 

yapılması veya bu alanların ormana dönüĢmeden alternatif ürün yetiĢtirilmesi konusunda araĢtırma 

yapılması ve bu alternatif ürünün yetiĢtirilmesi için mahalle halklarımıza destek verilmesi hususunun 

yatırım programınıza alınmasını arz ederiz. (CHP Parti Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Refik SÜREN, 

Ruhi SELEK, Halil ÇULHAOĞLU, Hasan KORKMAZ, Nazan DÖNMEZ, Mustafa GERÇEK. 

E.171667) 
BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Hangi Komisyona gidiyor? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Tarım ve Orman - Plan ve Bütçe olabilir. 

BAġKAN: Tarım ve Orman - Plan ve Bütçe… Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Tarım ve Orman - 

Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; Konu: Önerge. Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanlığının 2019-2024 yılları arasını kapsayan Stratejik Planı Meclisimizde kabul edilmiĢtir. 

Ġzmir‟i Dünya Markası için yurtdıĢında temsilcilikler açılması için de Meclisimizce Belediye 

BaĢkanlığı‟na yetki verilmiĢtir. Bu çalıĢmalar doğrultusunda Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına 

ait Ġstanbul ili, Beyoğlu ilçesi, Sururi Mahallesi, 853 ada 17 no‟lu parselde bulunan 697 m² arsa üzerine, 

Ġzmir‟i Dünyada ve Türkiye‟de marka Ģehir haline getirecek çalıĢmalara katkıda bulunmak amacıyla 

Dünyanın sayılı kentlerinden olan ülkemizin Ekonomi, iĢ, kültür ve sanatın merkezi olan Ġstanbul‟da 

„Ġzmir Evi‟ inĢa edilerek faaliyet gösterecek bir proje yapılmasını öneriyoruz. (AK Parti Grubu 

Mensubu Meclis Üyeleri Hakan YILDIZ, Erhan ÇALIġKAN. E.171676) 

BAġKAN: Evet, Önerge üzerinde… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, esasında bu konu biliyorsunuz Ġstanbul‟daki taĢınmazımızla ilgili 

ve bu konuda da Komisyonun bir kararı var. Sonuçta bu Mecliste karar verilebilir. Ama yine de farklı bir talep 

var, o yüzden… 

BAġKAN: BaĢka bir görüĢle bir daha değerlendirilsin. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  Hukuk - Plan Bütçe Komisyonu uygundur. Önergenin kabulü yönünde 

oylansın.  

BAġKAN: Önergenin Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Hangi Komisyon dediniz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Plan ve Bütçe. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; Yeni bir Turizm Destinasyonu çok 

yakınımızda Sığacık Körfezini Kuzeyden çevreleyen yarımada sahilleri Ġzmir için yeni bir Turizm 

Destinasyonu olabilir. Yaz boyunca hakim kuzey rüzgarlarının kuytusundaki Sığacık Körfezi yelken, 

balık ve deniz tutkunlarının en önemli gezinti merkezlerinden biri haline gelmiĢtir. Bununla birlikte 

yapabilecek çok Ģey vardır. Teos ve Alaçatı marinalarında bağlı tekneler denize çıktıklarında kıyı 

hizmet alanlarının eksikliği nedeni ile gün sonlarında marinalarına geri dönmek zorunda 
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kalmaktadırlar. Oysa ki yarımadanın güney sahillerinde, Sığacık‟tan, Alaçatı‟ya kadar olan kıyılardaki 

yapılaĢmadan uzak bakir koylar Ġzmir ve bölgemizi için büyük bir deniz turizmi potansiyeline sahiptir. 

Mavi yolculukların yapıldığı Gökova, Hisarönü ve Göcek körfezlerinden hiç de aĢağıda kalmayacak 

imkanlara sahip olan Sığacık Körfezinin bilinçli dokunuĢlarla uluslar arası bir üne kavuĢması iĢten bile 

değildir. Donanımlı ve üst düzey hizmet verebilen iki marina  (TEOS ve ALAÇATI Marinaları) bölgede 

çok önemli iĢlev görmektedir. Sığacık Marina Havaalanına 1 saat mesafededir. Uluslararası üne 

kavuĢan „Cittaslow Seferihisar‟ ve Sığacık Kaleiçi düzenlenmesi bölgenin tanıtım altyapısını hazırlamıĢ 

durumdadır. Geriye kalan güzel sahillerimizi bilinç ve ustalıkla dantel gibi iĢlemektir. Bu yeni turizm 

destinasyonu için ilk yapılması gereken yelkenli ve diğer tekneler için bu koyları ve kıyıları cazip ve 

tercih edilir hale getirmek olabilir. Bu amaç için bazı koylar incelenip seçilmeli ve aĢağıda ki tesis ve alt 

yapı olanakları buralarda yapılmalıdır. 

- Teknelerin alargada güvenle gecelemelerini sağlamak için koy içi tonozlar, 

- Yemek, kahvaltı ve kafe ihtiyaçlarını giderecek tesisler, 

- Tekne yolcusu çocuklar için sosyalleĢme alanları, 

- Temiz tuvalet ve duĢ imkanları, 

- Çöp bırakma ve depolama alanı, 

- Su tedarik iskelesi/pontonu 

-Tesisin enerji ihtiyacı için jenaratör veya güneĢ enerjisi panelleri ile elektrik üretimi, 

PlanlanmıĢ kıyı tesislerinin öncelikle olarak belediye tarafından standartları belirlenmelidir. Bu tesisler 

koyun doğal yapısına uygun basit ve küçük yapılar olmalıdır. Zaten buralarda yapılabilecek yapılar 

ilgili yönetmeliklerde tanımlıdır. Bu amaca uygun olmayan ranta yönelik yapılaĢma kesinlikle bu 

projenin konusu değildir. Bu arada bu tesisleri baĢtan aile iĢletmeleri Ģeklinde düĢünüp, iĢletmeciliğe 

istekli ailelerin eğitimi bu tesislerde gerçekleĢtirebilir. ĠĢletmeci ailelere aynı zamanda Orman ve Çevre 

Koruma, ilk yardım, denizcilik kuralları gibi eğitimler verilerek hizmet standartlarının yüksek 

tutulması hedeflenebilir. Bu projeden elde edilecek kazanımlar; 

- Deniz tutkunlarının bölgeye ilgisinin artması, bölge esnafının daha geniĢ bir nüfusa satıĢ yapması, 

- Uzun dönemde belediye gelirlerine katkı, 

- Bölgenin deniz taĢımacılığından gelir elde etmesi 

- Bölge istihdamın artması 

- Bölge kıyılarının her daim temiz tutulmasının sağlanması 

- Turizm faaliyetinin ilçeler ile sınırlı kalmayıp, tüm kıyılarımıza yayılması olarak sayılabilir. 

Önerimiz bu anlayıĢ ile bu bölgenin incelenmesi, bu proje için paydaĢ olabilecek Seferihisar, Urla, 

ÇeĢme belediyeleri ile iĢbirliği halinde görüĢmeler yapılarak konunun olgunlaĢtırılması ve BüyükĢehir 

Belediyemiz öncülüğünde Ġzmir için bir ilk denenecek bu giriĢimin hayata geçirilmesidir. Bu koylarda 

ki imar durumları, yapılaĢma koĢulları, çevre koĢulları, çevre koruma Ģartları araĢtırılıp öncü bir 

model geliĢtirebilir. Aslında, Ġzmir BüyükĢehir sınırları içindeki tüm kıyılarımız bu gözle incelenmelidir. 

Teos-Özdere-KuĢadası-ġakran-Çandarlı-Dikili kıyıları da bu anlamda çok Ģey vaad etmektedir. 

Bilimsel, çevreci ve doğa dostu bir anlayıĢla yapılacak proje ve değerlendirmek adına buralarda 

atacağımız her adım çok değerlidir. Yukarıda bahsettiğimiz bu proje ile ilgili araĢtırmaların BüyükĢehir 

Belediyemiz bünyesinde ve ilgili komisyonlarca yapılması konusundaki önergemizi onay ve bilgilerinize 

sunarız. Saygılarımızla. (CHP Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Erhan UZUNOĞLU, Ufuk YÖRÜK, 

Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Sefer TOPÇU, Cindi Can POLAT, Ġbrahim UlaĢ POLAT, AK Parti Grubu 

Mensubu Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Selma KISA, AyĢegül ALTUĞ. E.171717) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Hangi Komisyonlara gönderiyoruz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, benim tespit ettiğim Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm – 

Çevre ve Sağlık Komisyonları görülüyor. 

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm, çünkü sit de iĢin içinde…  

BAġKAN: Ve Çevre ve Sağlık.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre ve Sağlık, evet. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: BaĢkan‟ım, UlaĢım Komisyonunu da ekleyelim. 
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BAġKAN: UlaĢımı da ekleyelim. Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve 

Sağlık - UlaĢım - Kültür ve Turizm Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Daha var mı? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Bir tane daha var BaĢkan‟ım. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına; 

Selçuk-Belevi-Tire-Beydağ-Nazilli ulaĢımını sağlayan karayolunun Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

sorumluluğunda olan Ovakent-Tire-Beydağ kavĢağı ile Beydağ arasındaki yol önceki yıl Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyemizce sıcak asfalt yapılmak suretiyle iyileĢtirilmiĢtir. BüyükĢehir Belediyemize 

teĢekkür ederiz. Ancak bu yol üzerindeki Emirli mevkiinde bulunan Bıçakçı-Pirinççi çayı üzerindeki 

mevcut köprü çok dar olup ancak tek araç geçiĢine elveriĢlidir. Köprü aksı bir hayli aralı olduğundan 

sık, sık yaralanmalı ve maddi hasarlı trafik kazaları meydana gelmektedir. Bahse konu köprünün 

geniĢletilmesi ve bu yolun Halıköy yol ayrımı ve Beydağ-Nazilli arasındaki 2 km.lik yolun 

iyileĢtirilmesinin BüyükĢehir Belediyemizin yatırım programına alınmasının Meclisimizde görüĢülerek 

karara bağlanmasını arz ederiz. (CHP Parti Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Refik SÜREN, Ruhi 

SELEK, Halil ÇULHAOĞLU, Hasan KORKMAZ. E. 171872)  

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Plan ve Bütçe? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: UlaĢım - Ġmar ve Bayındırlık Komisyonlarına… Plan ve Bütçe Komisyonuna  da 

verelim. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Plan ve Bütçe – Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. BaĢka Önergemiz kalmadı. Gündemimizin 4. BaĢlığı…  

SALONDAN: Sayın BaĢkan…  

BAġKAN: Buyurun.  

SALONDAN: Bir Bilgilendirme var.  

BAġKAN: Buyurun efendim. 

AYġEGÜL ALTUĞ: AyĢegül ALTUĞ, Bergama. Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, geçtiğimiz ayın 17-

20 tarihleri arasında düzenlenen BükreĢ Trienaline dair Meclisi bilgilendirmek üzere söz almıĢ 

bulunmaktayım. 

BAġKAN: Buyurun. 

AYġEGÜL ALTUĞ: Ion Mincu Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleĢtirilen Trienal kapsamında farklılık 

lansmanlı projelerin değerlendirilmesi söz konusu oldu. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin de Bostanlı Seyir 

Terası, Gün Batımı Seyir Terası Projesi değerlendirildi bu bağlamda. Fikir projesi Evren BAġBUĞ‟a ait bu 

proje, nihayetinde ödül alarak neticelendi. 

BAġKAN: Tebrik ediyoruz. 

AYġEGÜL ALTUĞ: Ben, Kentsel Tasarım ġube Müdürlüğü ve emeği geçen tüm arkadaĢları tebrik etmek 

istiyorum bu vesileyle. 

BAġKAN: Biz de size çok teĢekkür ediyoruz bilgilendirme için, sağ olun.  

AYġEGÜL ALTUĞ: TeĢekkürler. 

 

IV. ADALET VE KALKINMA PARTĠSĠ MENSUBU MECLĠS ÜYELERĠ DĠLEK YILDIZ, ÇĠLE 

ÖZKUL, SEMA YEġĠLÇĠMEN'ĠN TOPLUMSAL CĠNSĠYET EġĠTLĠĞĠ KOMĠSYONU 

ÜYELĠĞĠNDEN ĠSTĠFASI ĠLE BOġALAN ÜYELĠĞE SEÇĠM YAPILMASI  

BAġKAN: Evet, Gündemimizin 4. BaĢlığı, Adalet ve Kalkınma Partisi Mensubu Meclis Üyeleri Dilek 

YILDIZ, Çile ÖZKUL, Sema YEġĠLÇĠMEN'in Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonu Üyeliğinden Ġstifası 

ile BoĢalan Üyeliğe Seçim Yapılması. Buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Sayın BaĢkan‟ım, ben açıkçası istifa etmelerini istemezdim arkadaĢlarımızın. 

Çünkü biz son 7 aydır, 8 aydır çok güzel bir çalıĢma gerçekleĢtirmiĢtik, siyaset üstü yaklaĢmıĢtık. Ġstifa eden 

AK Partili Meclis Üyelerimizin önergeleri olmuĢtu, onların da Meclis Kararı haline gelmesi için oldukça çaba 

sarf etmiĢtik. Ama böyle bir karar almıĢlar. Tabii ki istifa, bizim belediye mevzuatımızda, hukuk sistemimizde 

olan bir müessese ve sonuç doğuruyor. ġimdi yapılması gereken Ģey, AK Parti Grubundan yeni üye teklif 

edilmesi, bu mümkün olmadığı takdirde yine AK Partili Üyelerden aday arayıĢı içinde olmak gerekiyor ve 

yeni üyelerle, bugün seçim yapılması gerekiyor. Ancak ben, izin verirseniz, daha önce Sivil Toplum 

Örgütlerini misafir etmiĢtik biz 7-8 ay boyunca, kendi aramızda da para toplayıp onlara hep armağanlar 

vermiĢtik, temsilen Komisyonumuz anısına. Ben Ģimdi o armağanlardan 3 tanesini bugüne kadar emeği geçen 
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ve istifa eden üç arkadaĢıma vermek istiyorum Özgür Bey‟in Ģahsında, kendilerine iletilmek üzere. ġöylece, 

sembolik olarak, Özgür Bey; Sema Hanım‟a, Çile Hanım‟a ve Dilek Hanım‟a sunarsanız, Komisyonun 

anısına, yaptıkları çalıĢmaların anısına, kendilerine teĢekkür ediyoruz. Evet, Sayın BaĢkan‟ım, seçim 

yapılmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Evet, Özgür Bey üye bildirecek misiniz? Buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Değerli Meclis Heyeti, Ģimdi tabii biz burada tereddütlerimizi çokça 

dile getirmiĢtik. Yeni bir tartıĢma konusu açmak niyetinde elbette ki değiliz ama dediğimiz gibi kafamızdaki 

soru iĢaretlerinin giderilmesi gerektiğini çokça dile getirdiğimizi düĢünüyorum. Biz burada istifa sürecini 

çokça düĢündük ve demokratik anlamda bir tepki koyma adına yapmıĢ olduğumuz bir irade beyanı olduğunu 

düĢünüyoruz. Bu nedenle, önümüzdeki süreçte tereddütlerimizin giderilmesi noktasında bir adım atılmasını da 

bekliyoruz açıkçası. Eğer bu adımların atılmadığı takdirde bugün ve önümüzdeki süreçte üye bildirmeme 

kararını sizlere ve Meclis Heyetine bildirmek isteriz. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. ArkadaĢlar Hukuk MüĢavirliğimizden görüĢ almıĢlar, Ģöyle bir ifade var: 

“BoĢalan Komisyon Üyelikleri için Adalet ve Kalkınma Partisi tarafından yeni üye bildirilmemesi halinde; 

Komisyonun dokuz üye ile bir yıllığına çalıĢmak üzere kurulduğu ve kalan sürede yeni üye bildirilebilmesi 

ihtimaline binaen, Ģimdilik mevcut altı üye ile devam edilebileceği düĢünülmektedir.” diyor. O zaman bu 

Ģekilde devam ediyoruz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet efendim, bunun tespitini yapıp… 

BAġKAN: Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonunun 6 üyeyle, mevcut 6 üyeyle devamı konusunun 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 6 kiĢiyle de devam etmesin mi diyorsunuz? 

ERHAN ÇALIġKAN: Söz isteyecektim Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Oylamaya geçtik. Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

V. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN: Evet, Yurt DıĢı Görevlendirmelere ĠliĢkin Bilgilendirme, buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: 16-18 Ekim 2019 tarihleri arasında, UITP tarafından Ġtalya‟nın Bergamo kentinde 

düzenlenmiĢ olan “Elektrikli Otobüs” baĢlıklı eğitim programına UlaĢım Planlama ġube Müdürü Dr. 

Hakan UZUN ve Makine Mühendisi Dr. Ali Çağlar ÖNÇAĞ‟ın katılımları sağlanmıĢ olup; Dr. Hakan 

UZUN'un yol ve konaklama giderleri UITP tarafından, Dr. Ali Çağlar ÖNÇAĞ'ın yol ve konaklama 

giderleri ise ESHOT Genel Müdürlüğü Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinden 

karĢılanarak 15-18 Ekim 2019 tarihleri arasında görevli-izinli sayılmıĢlardır. Bilgilerinize arz ederim. 

Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. 

BAġKAN: Evet, 2‟nciyi de okuyalım, 2‟nci Bilgilendirmemizi de.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Çin'in Türkiye Büyükelçiliği, CIDCA (Çin Uluslararası Kalkınma ĠĢbirliği Ajansı) ile 

ortaklaĢa Pekin ve diğer Ģehirlerde 10 Ekim-30 Ekim 2019 tarihleri arasında (8 Ekim Ġzmir çıkıĢ, 1 

Kasım Ġzmir dönüĢ olarak) gerçekleĢtirdikleri “GeliĢmekte Olan Ülkelere Yönelik Kentsel Kirlilik 

Kontrol Teknolojisi Eğitim Kursu” konulu seminere Belediyemizi temsilen Ġklim DeğiĢikliği ve Temiz 

Enerji ġube Müdürlüğünde görevli Çevre Mühendisi Dr. Eylem DEMĠRCĠOĞLU görevli olarak 

katılmıĢ olup, ulaĢım ve konaklama bedeli Çin Hükümeti tarafından karĢılanmıĢ, Çin Hükümeti 

tarafından istenilen sağlık raporu, pasaport ve vize iĢlemleri (Ankara ulaĢım-uçak ile vize harçları vb.) 

için yapılacak olan masraflar ve günlük harcırah giderleri Ġklim DeğiĢikliği ve Temiz Enerji ġube 

Müdürlüğünün 3.3.3.1.0 YurtdıĢı Geçici Görev Yollukları bütçe kodundan karĢılanmıĢtır. Meclisimizin 

bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı.  

BAġKAN: Evet, Bilgilendirmeler yapıldı. 

 

VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi maddesine geçiyorum. Buyurun Nilay Hanım.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Sayın BaĢkan‟ım, madde baĢlıklarıyla oylanmasını öneriyoruz öncelikle. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Gündemler bütün Meclis Üyesi ArkadaĢlarımıza 

dağıtılmıĢ olduğundan, madde baĢlıkları okunarak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 1? Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet Sayın BaĢkan‟ım, doğrudan oylanmasını öneriyoruz ama biz aynı zamanda bu 

geziye bir Meclis Üyemizin de katılmasını öneriyoruz, Ġzel Hanım‟ı öneriyoruz geziye katılmak üzere. 
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BAġKAN: Ġzel Hanım‟ı öyle mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet efendim Ġzel Hanım‟ı. 

BAġKAN: Peki, siz?  

FATĠH TAġTAN: Soyadı Hanım mı? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġzel ZENGĠNOBUZ diye biliyorum soyadını. 

BAġKAN: Evet. Fatih Bey? Öneriyorsanız isim? 

FATĠH TAġTAN: Ġsim önermiyoruz Sayın BaĢkan. Çünkü Meclise girdikten sonra, siz koltuğunuza, 

makamınıza oturduktan sonra Grubumuzdan isim istendi. Biz etrafımıza bakıp arkadaĢlarımızdan isim 

belirleyemeyiz. Gidilecek olan geziye hangi arkadaĢımız bilgisiyle ya da ilgisiyle katkı koyabilecekse bunu 

öncesinde Grubumuzda… 

BAġKAN: Gündem dağıtılmadı mı size? 

FATĠH TAġTAN: Hayır. Önce Grubumuzda istiĢare etmek isteriz. 

BAġKAN: Gündem niye dağıtılmadı? 

FATĠH TAġTAN: Gündem dağıtıldı ama Gündemde… Kaldı ki Gündem de son yarım saat geldi ama 

Gündemde bizim bir Meclis Üyesi vereceğimiz bilgisi yok. Onu bu salonda… 

BAġKAN: Ġlkesel bir karardı o… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Hayır, ilkesel bir karardı o zaten.  

FATĠH TAġTAN: Hangi ilkesel?   

BAġKAN: Yani sizden de bir üyenin gitmesi konusunda bir ilke kararı almıĢtık.  

FATĠH TAġTAN: Ama Meclis Üyesi katılması hususu burada yazmıyor zaten BaĢkan‟ım.  

BAġKAN: Hayır biz… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, bununla alakalı önceki oturumlarda farklı uygulamalar oldu. Bazen Adalet 

ve Kalkınma Partisi Grubu olarak bizden bir isim talebi oldu, bazen sadece Cumhuriyet Halk Partisinden bir 

Meclis Üyesi ArkadaĢımız gönderildi.  

BAġKAN: Anladım. 

ÖZGÜR HIZAL: Dolayısıyla bu karmaĢanın burada ortadan kaldırılması gerektiği kanaatindeyim. Çünkü bu 

geziler, bu seyahatler, seyahat demeyelim ama bu gezilerin önemi konusunu defalarca dile getirdik. Bu 

gezilerin bir turistik gezi olmadığını ve buraya gerçekten ihtisas sahibi arkadaĢlarımızın gitmesi gerektiğini… 

Bunun da ötesinde bizim Grup Toplantılarını yapma amaçlarımızdan bir tanesi de budur ve bunları da 

tartıĢmaktır. Biz Nilay Hanımla veya Mustafa Beyle Meclis Oturumları öncesinde, Meclis Toplantıları 

öncesinde bir görüĢme yapıyoruz, telefonla bazen irtibata geçiyoruz ama burada atlanılmıĢ. Bu nedenle, bir art 

niyet elbette ki aramıyoruz ama bir teknik hata var, sıkıntı var. Bu sıkıntının giderilmesi gerektiğini 

düĢünüyoruz.  

BAġKAN: Tamam bunları aranızda görüĢme yaparken mutlaka gündeme getirin bundan sonra. Yani son 

dakikada gelmesin. Evet, 1. maddenin Ġzel ZENGĠNOBUZ‟un ilave edilerek kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. Evet, 2?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Efendim, doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Burada da Meclis Üyemiz Fikret 

AKTAġ‟ın bu görevde yer almasını istiyoruz.  

BAġKAN: Evet. Fatih Bey siz isim bildirecek misiniz?  

FATĠH TAġTAN: Aynı maddeler için, devam için bildirmiyoruz Sayın BaĢkan, aynı düĢüncelerdeyiz. 

BAġKAN: Bildirmiyorsunuz. 2. Gündem Maddesinin Fikret AKTAġ‟ın ismi ilave edilerek kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz, aynı etkinliktir.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 3. Maddenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Meclis Üyesi olarak isim öneriyor musunuz?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bülent KÖKLÜ‟yü önermiĢtik ama onlar da Kasım Ayında Plan Bütçe 

Komisyonunda görev yapacakları için…  

BAġKAN: Önermiyorsunuz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet önermiyoruz.  

BAġKAN: Tamam, yazıldığı biçimiyle… Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin yazıldığı 

biçimiyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir.  

FATĠH TAġTAN: Oybirliği verdik Sayın BaĢkan. 
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BAġKAN: Oybirliği ile özür dilerim, oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Oylansın. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 5 No‟lu Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  TeĢekkür ediyorum. 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Plan Bütçe Komisyonunu öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 6 No‟lu Önergenin Hukuk - Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

TeĢekkür ediyorum. 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan Bütçe Komisyonunu CHP Grubu uygun gördü, ancak AK Parti Grubundan da 

Esnaf ve Meslek Odaları - Tüketici ve ġirketler Komisyonuna gönderilmesi önerisi vardı. 4 Komisyona da 

gönderilmesini öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Esnaf ve Meslek 

Odaları – ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 8 No‟lu Önergenin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: UlaĢım - Hukuk Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 9 No‟lu Önergenin UlaĢım – Hukuk Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre ve Sağlık - Hukuk Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Söz alabilir miyim Sayın BaĢkan? 

BAġKAN: Buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Grubumuza verilen ekli gündem olmadığı için Sayın BaĢkan bu protokolleri de 

göremiyoruz. 

BAġKAN: Ekli Gündem değil bu Ana Gündemden devam ediyoruz. 

FATĠH TAġTAN: Hayır hayır, Gündemin ekleri diyelim. Yani, özellikle Grup Yönetimlerine verilen iĢte bir 

önergede bulunduysanız önergenin geliĢ biçimi ilgili müdürlüğün ilgi yazısı olur, biliyorsunuz ekinde bunun. 

Bu ay böyle bir Ģey alamadık. Bu protokolden de bilgi sahibi değiliz. Yani dolayısıyla, atıyorum, protokolün 

içerisinde bütçeyi ilgilendiren bir Ģey var mı? Yani sadece bu konuyla ilgili söylemiyorum, devamındaki tüm 

konular da buna dahil, biz bunu göremiyoruz. Örneğin talep yazıları geldiği zaman falanca ilçe belediyesinden 

bir kardeĢ kent talebi, o ilçe belediyesinin, o ilgi yazısının da bizim Grubumuza verilmesi gerekiyor, bunları 

hiç göremiyoruz. Bu vesileyle de bunu hatırlatmak istiyorum Sayın BaĢkan.   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben sordum bunu da Plan Bütçe Komisyonuyla ilgisi yok. Yani bir ödemeyle ilgili, 

rakamsal bir Ģey yok.  

FATĠH TAġTAN: Sadece bunun özelinde söylemiyorum, genel, Gündemle alakalı söylüyorum.  

BAġKAN: Çevre ve Sağlık - Hukuk Komisyonlarına gidecek, orada zaten enine boyuna tartıĢılır, 

değerlendirilir ama anladım ne demek istediğinizi. Bu, Komisyonlara gitmeden önce de, yani buraya gelirken 

de gitsin. 10 No‟lu Önergenin Çevre ve Sağlık – Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tarım ve Orman - Hukuk - Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 11 No‟lu Önergenin Tarım ve Orman – Hukuk – Avrupa Birliği ve 

DıĢ ĠliĢkiler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler - Çevre ve Sağlık Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  
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FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 12 No‟lu Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler – Çevre ve 

Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre ve Sağlık – Hukuk Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Ġmar Komisyonunun da görmesi gerekiyor Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık? 

FATĠH TAġTAN: Yani ek olarak. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Hukuk – Çevre ve Sağlık – Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 14 No‟lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – ġirketler 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 15? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Çevre ve Sağlık - Ġmar Bayındırlık Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 15 No‟lu Önergenin Hukuk – Çevre ve Sağlık – Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 16 No‟lu Önergenin Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 17 No‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 18 ve 19 Hukuk Komisyonu efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 18 ve 19 No‟lu Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Plan Bütçe Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 20 No‟lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Buyurun, 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 21, Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 21 No‟lu Önergenin Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 22‟nci madde dâhil, 58. madde dâhil Plan ve Bütçe Komisyonuna 
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gönderilmesini öneriyoruz, aradaki tüm maddelerin.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 22 dâhil, 58 dâhil tüm Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Burada bir istirhamım var tüm Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızdan ve Belediye BaĢkanlarımızdan; 

önümüzdeki günlerde görüĢülecek olan Ġlçe Belediyelerinin Bütçelerinin görüĢülmesi sırasında mutlaka 

Belediye BaĢkanlarımız burada hazır bulunsunlar. Hatta mümkünse bürokratlarıyla beraber, bürokratları da 

arka sırada bulunsunlar. Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızın soracakları sorular konusunda BaĢkanlarımız burada 

hazır olurlarsa daha rahat, kolay karar veririz. 58 dahil demiĢtiniz, 59? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 59, 60, 61, 62, 63 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: 61‟de Tarım da var Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: : 61‟de Tarım ve Orman Komisyonu da var. Kemal Bey? Salahattin Bey? 59, 60, 61, 62, 63‟üncü 

maddelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna, 61‟inci maddenin ilaveten Tarım ve Orman Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 64? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 64 No‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 65? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - 5‟li Komisyon…  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 65 No‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – 5‟li Komisyona 

havalesini… Ġmar ve Bayındırlık da 5‟li Komisyonun içinde, özür diliyorum. 5‟li Komisyona (Ġmar ve 

Bayındırlık - Çevre ve Sağlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları - UlaĢım) havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 66? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 66 No‟lu Önergenin Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık – Esnaf ve 

Meslek Odaları Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

VII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Ek Gündeme geçiyorum. BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi maddesinde önce bir 

metin var Akçakale Belediye BaĢkanlığımızın gönderdiği, bunu bir okutmak istiyorum. Önce bunu bir 

okutursanız…   

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına. Sayın BaĢkan‟ım Tunç SOYER. Türk 

Silahlı Kuvvetlerimiz 15 gündür Cumhuriyet tarihinin en büyük operasyonunu yürütmektedir. Son 6 

aydır yapılacak olan operasyon için Belediyemizin bütün imkânlarını seferber etmiĢ bulunmaktayız. 

Ġlçe merkezinde 175.000 Türk vatandaĢımızla birlikte 125.000 Suriyeli mülteciyi misafir etmekteyiz. 

Ġlçemizdeki iĢ yerleri operasyon nedeniyle kapandı. Ġlçe halkımızın tüm ihtiyaçlarını ġanlıurfa il 

merkezinden taĢıma yöntemiyle karĢılamaktayız. Ġlçemize isabet eden havan, füze ve diğer 

mühimmatlardan dolayı sokak ve caddelerde çalıĢan iĢçilerimiz, sokak ve caddeleri temizleyemeyecek 

duruma geldi. Belediyemize ait tüm araç, gereç, ekipman ve personelimiz harekâtın baĢarısı için 

TSK‟nın emrinde çalıĢmaktadır. Personellerimizin güvenli bir Ģekilde sokak ve caddelerin temizliğini ve 

onarımını yapabilmeleri için yol süpürme aracı, ekskavatör, cenaze nakil aracı, ambulans, çöp toplama 

kamyonu, kamyonet, kepçe, traktör, greyder gibi iĢ makinalarına, çöp konteynerlerine ve ilçemizde 

yaĢayan vatandaĢlarımıza verilmek üzere gıda ve giyim yardımına acilen ihtiyacımız vardır. Sayın 

BaĢkan‟ım, ihtiyaçlarımızın acilen karĢılanması BarıĢ Pınarı Harekâtına büyük bir destek olacaktır. 
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Harekâtın ne kadar süreceği ve ne zaman biteceği belli değildir. Türkiye'nin bu operasyonunda Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığının yanımızda durması Akçakale Belediyesi ve bölge halkına büyük bir 

moral desteği olacaktır. Sayın BaĢkan‟ım, yapacağınız yardımlarla Türk halkının gönlüne taht 

kuracaksınız. Bu operasyona yaptığınız destek tarihe not düĢecektir. Allah yardımcımız olsun. Selam ve 

saygılarımı sunarım. (Mehmet YALÇINKAYA Akçakale Belediye BaĢkanı.)  

BAġKAN: Evet, biz de Mehmet BaĢkanımızın bütün kalbimizle yanındayız. O nedenle Gündeme aldık. 1 

no‟lu Önerge bir ekskavatörün baĢkanlığımıza bedelsiz olarak hibesiyle ilgilidir. Elimizden gelen budur. 2. 

Maddeyi de yine aynı Ģekilde Komisyonumuza havale ederek destek olmak arzusundayız. Buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, biz de Sayın Akçakale Belediye BaĢkanının içten taleplerine katılıyoruz. Bu 

anlamda Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi olarak da göstermiĢ olduğunuz destekten dolayı  teĢekkür ediyoruz. 

Ancak talebi can kulağıyla da dinledim; 2‟nci maddede zannediyorum bir kulak tırmalayan bir Ģey var, 

bilmiyorum siz de okudunuz mu? 

BAġKAN: Evet. 

FATĠH TAġTAN: Ġsterseniz, müsaadenizle ilk cümleyi virgülden sonra okuyayım: “Türk Silahlı Kuvvetleri 

tarafından yürütülmekte olan BarıĢ Pınarı Harekâtı kapsamında mağdur olan, Akçakale‟de yaĢayan…” diyor. 

Yani saki harekât mağdur etmiĢ gibi bir algı oluĢuyor. Burayı isterseniz birazcık daha… 

BAġKAN: Yok efendim, kimsenin… 

FATĠH TAġTAN: Kimseyi suçlamak adına söylemiyorum. Kötü niyetle söylemiyoruz.  

BAġKAN: Ama yok, yani burada alınganlık göstermeyin. 

FATĠH TAġTAN: Buradan böyle bir Ģey de anlaĢılabilir. 

BAġKAN: Yok. 

FATĠH TAġTAN: Daha makul cümlelerle, bu tip Ģeyleri ifade edelim. 

BAġKAN: Anladım. Fatih Beyciğim, Özgür Beyciğim… Yok ama… 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, daha evvel bir Ģey de, söz kesme konusunda ne kadar Ģey davrandı. Biz de 

aynı hürmeti ve saygıyı gösteriyoruz. Sizden de aynı saygıyı ve nezaketi bekliyoruz o anlamda.  

BAġKAN: Ben fazlasını gösteriyorum, buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Bunu söylerken biz, sade ve sadece Sayın BaĢkan, buradan ben ne çıkartırız noktasında 

davranarak konuĢtuğumuz bir Ģey değil, birçok kiĢinin de dikkatini çeken bir husus. Bu anlamda, daha, içinde 

bulunduğumuz durum ve Ģartları da dikkate alarak, tüm toplumu kucaklayacak, daha naif ifadelerle gelmesini 

arzu ettiğimizi ifade ediyoruz. Konu bundan ibaret Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Ama… Ben anladım sizi, lütfen buyurun oturun. Özgür Bey siz de buyurun. Buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, burada Fatih Bey‟in, Grup Sözcümüzün ifadesi birilerini suçlamak adına bir 

ifade değil.  

BAġKAN: Anlıyorum, tabii söyledi. 

ÖZGÜR HIZAL: Burada kullanılan ifadenin, kullanılan sözcüklerin, kelimelerin bazen yanlıĢ noktalara 

gidebilmesini önlemek adına yani kurumsal olarak Belediyemizin bundan zarar görmesine mâni olmak adına 

yapılmıĢ bir ifade, söylem. Hatırlarsanız, Stratejik Plan tartıĢılırken buna benzer bir ifade vardı. Bunu art 

niyetli mi koymuĢlardı arkadaĢlar? Değil. Eğer art niyetle koydularsa zaten sorun var. Ama art niyetle, kötü 

niyetle konulmadığını biz de biliyorduk uyardık ve düzeltildi. Burada da arkadaĢlara ve sizlere de aynı 

ifadeleri… Buradaki ifadenin… Biz böyle anladık, siz farklı anlamıĢ olabilirsiniz ama BarıĢ Pınarı 

Harekâtından mağdur… Yani hukukçu olarak, hukukçu arkadaĢlar daha iyi bilir; bazen bir kelime çok farklı 

noktalara taĢıyabilir. Düzeltilebilirse bunun düzeltilmesi gerektiğini düĢüyoruz. 

BAġKAN: Mustafa Bey buyurun.  Değerli ArkadaĢlar, yani son kez söz vereceğim bu konuyla ilgili. Çünkü 

manasız bir yere gidiyor. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Hayır, söz vermeyeceğim.  

SALONDAN: Bununla ilgili değil.  

BAġKAN: Bununla ilgili… Gündem bitsin ondan sonra. Evet buyurun.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Değerli BaĢkan‟ım, Akçakale Belediye BaĢkanımızdan Belediyemize ve Ģahsınıza 

gelen bu talep karĢısında Belediyemizin ve sizin göstermiĢ olduğu dayanıĢma duygusu gerçekten takdire 

Ģayandır. AK Partili arkadaĢlarımızın da bunu teslim etmelerini hem görüyorum hem de bundan memnuniyet 

duyuyorum ama yani burada asıl olan Akçakale Belediyesiyle ve oradaki yaĢayan insanlarla, onları 

anladığımızı gösterip dayanıĢma duygularımızı ve dayanıĢma kuvvetimizi, desteğimizi göstermek amacıyla 

yapılmıĢ bir 2 maddeyi konuĢuyoruz. Yani Ģunu beklerdim ki; haklı olarak bu konuda böyle bir dayanıĢma 

gösterilmesinin, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesiyle Akçakale arasındaki bu dayanıĢmanın gösterilmesinin aslında 
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hem ülkemize hem ülkemizdeki tüm insanların birliğine hem de bu yapılan harekâtın aslında ülkemizin 

menfaatleri doğrultusunda nasıl bir iĢ birliğine yol açtığının ifadesi olarak bunun anlaĢılmasını beklerdik. Yine 

öyledir, anlıyorum ama bir kelimeden çıkarak bu güzel oluĢan dayanıĢma duygusunu da heba etmemek 

gerektiğini düĢünüyorum. TeĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Evet. Yani burada çok net ben de en baĢından itibaren söyledim. Daha ilk cümleden itibaren. 

Bütün gönlümüzle onların yanındayız, gücümüz neye yetiyorsa da destek olmak istiyoruz. Burada AK Partili, 

CHP‟li, MHP‟li, Ġyi Partili… Bir ayrım bir yapmıyoruz. BüyükĢehir Meclisi olarak zaten ben hepinizin 

hislerine tercüman olduğumu düĢünüyorum. Yani bunda da gerçekten gereksiz bir alınganlık göstermeyiniz. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Alınganlık bu. Sadece 

alınganlık. Ben sadece Ģunu söylüyorum. Alınganlık gösterecek bir Ģey yok. Hassasiyetlerimiz ortak. Aynı 

Ģeyleri düĢünüyoruz. Buradan ne yaparsanız yapın yanlıĢ anlamlar çıkartmak isteyenler de olacaktır. Bunlara 

fırsat vermeyiniz. Hissiyatımız, hassasiyetimiz sonuna kadar ortak. O nedenle 1 no'lu Önergenin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Buyurun.  

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım, biz daha önce sizin de bildiğiniz gibi Çardak Belediyesine 

yardımda bulunmuĢtuk. Ciddi de bir yardımda bulunduk.  

BAġKAN: Evet. 

 ERHAN ÇALIġKAN: Bu Belediyemizin de içinde bulunduğu olağanüstü bir durum var. Bu olağanüstü 

durum karĢısında 23 yaĢında bir ekskavatör hibe ediyoruz. Yani 23 yaĢında bir ekskavatör demek zaten 

ömrünü doldurmuĢ, emekliliğine yakın, yaklaĢmıĢ… Tamam, “Gönlümüzden…” dediniz “…bu kadarı 

kopuyor.” Biz tabii imkânlarını bilmiyoruz Belediyenin.   

 BAġKAN: Gönlümüzden bu kadarı kopuyor demedim. Ġmkânlarımız bu kadarına yetiyor. Böyle veriyoruz 

dedim.  

       ERHAN ÇALIġKAN: Tamam, ben yanlıĢ anlamıĢım, düzeltelim o zaman. Ġmkânımız bu kadar. Ben de 

diyorum ki; bizim Çardak Belediyesine yardım ettiğimizin yarısı kadar bile bu Belediyeye yardım etmiyoruz. 

Bu kaçta kaçıdır bilmiyorum. Benim de önerim eğer imkânlarınız… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar müsaade eder misiniz? Benim de önerim eğer 

mümkünse tekrar imkânlarınıza bakarsanız, daha yeni, emekliliği gelmemiĢ bir makine ya da farklı bir makine 

satın alıp vermek… Bilmiyorum yani bu çok yakıĢmıyor Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine. Bunun için 

söylüyorum.  

BAġKAN: Buna yakıĢmıyor nasıl dersiniz? Allah rızası için ArkadaĢlar. Yani çok rica ediyorum. Biz 

elimizdekini vermek istiyoruz diyoruz. Ġkinci maddede bununla ilgili kaynak aktaralım diyoruz. Yani çok 

istirham ediyorum arkadaĢlar. Yani bu, bu kadar, hakikaten hepimizin aynı hassasiyeti paylaĢtığını 

söylüyorum. Bunun altından hala daha fazla yapın, buradaki virgül eksik, buradaki Ģey… Çok rica ediyorum 

yani bunu uzatacak bir Ģey yok. Ben Komisyonumuza, Plan ve Bütçe Komisyonumuza ikinci maddede yetki 

vermeyi öneriyorum. Otursunlar çalıĢma yapsınlar. Ve maksimum rakam neyse bu rakamın oraya havale 

edilmesiyle ilgili bir karar alsınlar istiyorum. O nedenle ikinci maddeyi de Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  Plan ve 

Bütçe Komisyonumuzdan ve Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığımızla görüĢerek maksimum ne 

yapabiliyorsak bunu yapmalarını rica ediyorum. 3? Buyurun.  

 NĠLAY KÖKKILINÇ: Efendim, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna gönderilmesini öneriyoruz. Aynı 

zamanda 4 no‟lu baĢlıktaki konunun da ve acil kaydı var salı günü toplanıp, çarĢamba günü karar alınacak 

Ģekilde Komisyona gönderilmesini öneriyoruz.  

 BAġKAN: Fatih Bey? 

 FATĠH TAġTAN: Uygun Ġmar.  

 BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 3 ve 4 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonumuzdan da rica ediyoruz ivedilikle toplansınlar.   

 

VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ  

BAġKAN: Komisyon Raporlarına geçiyorum. Buyurun, Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 1 ve 2 no‟lu baĢlıklardaki konular oybirliğiyle geçmiĢtir. 

Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Oylansın, Sayın BaĢkan‟ım. 
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BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

BAġKAN: 1 ve 2 no‟lu Komisyon Raporlarının Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 3 no‟lu konu oyçokluğuyla uygun bulunmuĢtur. CHP Grubu kabul 

yönünde oy kullanmıĢtır ancak AK Parti Grubu muhalefet Ģerhi vermiĢtir. Muhalefetlerinde Plan ve Bütçe 

Komisyonunun da görüĢü alınması gerektiği yönünde bir görüĢ var. Dolayısıyla, dilerseniz Plan ve Bütçe 

Komisyonuna da  gönderelim ama salı günü lütfen toplansın Plan ve Bütçe Komisyonu, çarĢamba günü 

sonuçlansın. TeĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Ayrıca ek bir Önerge de geldi, biliyorsunuz. Bu binanın baĢka türlü değerlendirilmesiyle ilgili. 

Bunu da ivedilikle değerlendirsin arkadaĢlarımız. Hem de ikisi birden görüĢülsün. Uygun mudur? 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Efendim? Tabii tabii.  3 no‟lu raporun… 

FATĠH TAġTAN: Önerge sahibinin isteği var Sayın BaĢkan‟ım.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Komisyon Üyesi 

olarak söz almıĢ bulunmaktayım.  

BAġKAN: Buyurun.  

HAKAN YILDIZ: Sadece Değerli Meclisi de bilgilendirmek amacıyla. Malumunuz buradaki bir arsa satıĢı 

gibi öngörmemek lazım. Belki bazı Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız, konunun bir tarihsel süreci hakkında bilgi 

sahibi olmayabilirler. 1957 yılında o zamanki Belediye BaĢkanımız Faruk TUNCA yönetimi tarafından yurt 

yapma amacıyla satın alınmıĢ bir gayrimenkul. Zaman içerisinde anladığım kadarıyla unutulmuĢ ya da farklı 

Ģekilde değerlendirilmek üzere bekletilmiĢ. ġimdi satıĢı Gündeme geldi. Biz dosyayı okurken incelediğimizde 

arkadaĢlarımız tabii ki hukuki taraftan da bakmıĢ olabilirler. Dosyada bilirkiĢi gayet ayrıntılı bir çalıĢma 

yapmıĢ. 697 metrekare arsa bugün Ģu an Beyoğlu‟nun çok değerli bir yerinde duruyor. Ġçimizde gayrimenkul 

sektöründe faaliyet gösteren arkadaĢlarımız, Meclis Üyelerimiz var. Metrekaresi yaklaĢık 28.000-TL yani 20 

milyon gibi bir değeri var. Biz bu arsa üzerine fikir geliĢtirirken de çalıĢırken de baktığımızda bugün Sheraton 

Otel‟in tam karĢısına denk gelen kıymetli bir yer. Böyle bir kıymetli bir alanı bir daha edinebilmek çok zor. 

Doğal olarak beklenen 20 milyon bugün farklı belediyelere, farklı alanlara, tanıtım vakıflarımıza paralar 

aktarıyoruz. Bu bütçemizin içerisinde çok sembolik kalmaktadır. Bu konuĢmayı niye yapıyorum? Sadece Plan 

Bütçeye gittiğinden dolayı muhalefet Ģerhi koymadık. Muhalefet Ģerhimiz de çok açık ve net. Bunun bir dünya 

kenti olma vizyonumuzla paralel Ģekilde kullanılmasını arzu ediyoruz. O konuda ilgili Komisyonlara 

havaleniz için teĢekkür ederim. Bu Komisyon kararları üzerine tekrar konuĢuruz ama Değerli Meclisin bunu 

bilmesini çok istedik. Burası sadece takriben 6 bin metrekare inĢaat hakkı olan, ticari bir emsali olan, Ġzmir 

adına kullanılabilecek bir gayrimenkuldür.  Bunun vizyonumuza uygun bir Ģekilde, her seferinde dünya kenti 

diyoruz. Ona uygun Ģekilde kullanılması anlamında bilgi vermek istedim. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. 3 no‟lu Komisyon Raporunun Hukuk Komisyonuna iadesini ve Plan ve 

Bütçe Komisyonuna da gönderilmesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun. 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 4 ve son madde 59 dâhil tüm maddeler oybirliğiyle geçmiĢ 

komisyondan. Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın.  

BAġKAN: Bu maddelerle ilgili söz almak istediğiniz bir madde var mı? 

FATĠH TAġTAN: Yok Sayın BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Peki. Kemal Bey? Salahattin Bey? 4 dâhil 59 dâhil Komisyon Raporlarının Komisyondan 

geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum.  

 

IX. DĠLEK VE ÖNERĠLER 
BAġKAN: Dilek ve Öneriler. Buyurun. Dilek ve Öneride bulunmak isteyen ArkadaĢım. Buyurun Cindi Bey. 

CĠNDĠ CAN POLAT: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 

Değerli ArkadaĢlar, hepimizin bildiği gibi dün 10 Kasım‟dı ve “Benim naçiz vücudum elbet bir gün toprak 

olacaktır. Fakat Türkiye Cumhuriyeti ilelebet payidar kalacaktır.” diyen Ulu Önder Mustafa Kemal 

ATATÜRK‟ün aramızdan ayrılıĢının 81. yıl dönümüydü. Ben bir kez daha büyük kurtarıcıyı saygı, özlem ve 

minnetle anıyorum. Yine Ekim ayı içerisinde kaybettiğimiz CHP Genel BaĢkanlığı görevinde de bulunmuĢ 

“Ne ezen ne ezilen hakça bir düzen” diyen ve Anadolu insanının gönlünde taht kuran, yine kendi deyimiyle “ 

Biz adaya sadece Türkler‟e değil Rumlar‟a da barıĢ getirmek için gidiyoruz” deyip Kıbrıs BarıĢ Harekâtını 
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baĢlatan, rahmetli Genel BaĢkanımız Bülent Ecevit‟i de saygı, özlem ve minnetle anıyorum. Değerli 

ArkadaĢlar, tabii Ekim ayı içerisinde en büyük bayramımız 29 Ekim Cumhuriyet Bayramını kutladık. 

Cumhuriyetimizin 96. yılını bütün Türkiye‟de olduğu gibi Ġzmir‟de de çok coĢkulu ve görkemli 

vatandaĢımızın gerçekten de ilgi gösterdiği, katılım sağladığı etkinliklerle kutladık. Ancak Cumhuriyetimiz 

100. yılına doğru giderken, içeride etnik, bölücü ve tarikatçı, cemaatçi, dıĢarıda ise emperyalist bir kuĢatma ile 

karĢı karĢıyadır. Ama unutulmamalıdır ki bizim Cumhuriyetimiz, çok zor Ģartlar altında emperyalizme karĢı 

verilen bir bağımsızlık savaĢı sonunda emperyalizme rağmen kurulan bir Cumhuriyettir. Hepimizin bildiği 

gibi Osmanlı Ġmparatorluğu‟nun 1. Dünya SavaĢı‟nda birçok cephede çok ciddi baĢarılar sağlamasına rağmen 

yenik sayılmasıyla birlikte Anadolu‟yu emperyalist ülkeler istila etmek istemiĢtir. Ancak Ulu Önder Mustafa 

Kemal ATATÜRK ve onun önderliğinde vatansever, cefakâr, çalıĢkan Anadolu insanının ortaya bağımsızlık 

noktasında kararlı bir irade koymasıyla KurtuluĢ SavaĢı baĢlatılmıĢ ve bu savaĢ 9 Eylül‟de, düĢmanın 

Ġzmir‟den denize dökülmesiyle birlikte ülkemiz iĢgalcilerden kurtulmuĢ ve Cumhuriyete giden yolun önü 

açılmıĢtır. Yani Cumhuriyetimiz kolay kurulmadı. Büyük emekler, bedeller ödenerek, büyük uğraĢlar, 

fedakârlıklar ve bir bağımsızlık savaĢı sonrasında kurulmuĢtur. Ben bir kez daha bu vesileyle “Tek bir 

egemenlik var o da milli egemenliktir. Ülkeyi yine ulusun kendi gücü kurtaracaktır.” deyip büyük mücadeleyi 

baĢlatan Ulu Önder Mustafa Kemal ATATÜRK, Silah ArkadaĢları ve Milli Mücadele Kahramanlarını saygı ve 

minnetle anıyorum. Değerli ArkadaĢlar, iĢte çok zor Ģartlar altında, büyük uğraĢlarla kurulan ve Cumhuriyeti 

ilelebet yaĢatmak, sahip çıkmak hepimizin en önemli yurttaĢlık görevidir. Çünkü Cumhuriyet birlikte yaĢama 

kültürünün en temel gereksinimi olan demokrasi demektir. Çoğunluğun yönetme, azınlığın var olma hakkı 

demektir. Cumhuriyet din ve devlet iĢlerinin birbirinden ayrılması, herkesin dilediği gibi özgürce yaĢaması 

demektir. BarıĢ kardeĢlik ve refah demektir. Cumhuriyet; adalete güven hukukun üstünlüğü demektir. 

Cumhuriyet; devletin vatandaĢının güvenliğini sağlayıp, eĢit sağlık, eğitim ve benzeri hizmetleri vermesi yani 

eĢit yurttaĢlık demektir. Cumhuriyet; ATATÜRK ilke ve inkılâplarına sahip çıkmak, ATATÜRK demektir. 

YaĢasın Cumhuriyet. Ben bir kez daha bütün Ulusumuzun  29 Ekim Cumhuriyet Bayramını kutluyorum. 

TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Biz teĢekkür ederiz. Buyurun efendim. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ondan sonra siz buyurun.  

SELMA KISA: Peki. 

BAġKAN: Hayır, hayır. Buyurun, buyurun.  

SELMA KISA: Pardon, pardon. Tamam. Bornova Belediyesi olarak…. 

BAġKAN: Biraz yaklaĢırsanız… 

SELMA KISA: Bornova Belediyesi olarak bir taziye evi ile ilgili bir talebimiz olmuĢtu. Bornova Belediye 

Meclisinden geçmiĢti, Temmuz ayından bu yana. Hala daha bir sonuç alamadık. Bu konuda bir… 

BAġKAN: Taziye evi.  

SELMA KISA: Taziye evi evet. Mülkiyeti BüyükĢehir Belediyesine ait bir yerdi. Taziye evi kadar bir alan, 

parselin tamamı değil. Parseli oldukça büyük çünkü. Parselin belli bir kısmında. Taziye evi tahsisi… 

BAġKAN: Bakacağım ben ona. Buyurun efendim.  

DĠLEK YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri. Ben de hepinizi öncelikle sevgiyle, saygıyla 

selamlıyorum. Bugün 11 Kasım saat 11.00‟de Sayın CumhurbaĢkanımız Recep Tayyip ERDOĞAN‟ın ve 

Tarım Bakanlığımızın himayesinde biliyorsunuz Geleceğe Nefes Projesi‟yle bir etkinlik gerçekleĢtirildi ve 

Türkiye genelinde 81 ilde 11 milyon fidan dikildi.  

BAġKAN: 14. 

DĠLEK YILDIZ: 11 milyonu geçen sayıda evet. Ben bu vesileyle bu kampanyaya destek olan tüm 

hemĢehrilerimize çok teĢekkür etmek istiyorum. Sayın BaĢkan, bildiğiniz gibi Komisyon Üyeliğimden istifam 

söz konusu oldu. Bu konuda biz geniĢ kapsamlı bir basın açıklamasında nedenlerimi sıraladık. Burada tekrar 

ifade etmek istemiyorum. Ancak Gündeme geldiği için birkaç konuyu tekrar etmekte fayda var. Son Mecliste 

Ģunu söylemiĢtiniz; “Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonu Üyeleri olarak sizler, bizlerin göz bebeğisiniz ve 

bizlere ıĢık tutacaksınız.” demiĢtiniz. Ancak maalesef aylardır gösterdiğimiz hassasiyet ve Önergelerimiz bu 

noktada dikkate alınmadı. Bu noktada gösterdiğimiz hassasiyetin sizler tarafından dikkate alınmasını ve 

uygulamalar yapılırken bunların göz ardı edilmemesini temenni ederdik. Geldiğimiz nokta bizi maalesef 

istifaya zorladı. Böyle olmasını temenni etmezdik. Ancak bazı Ģeyler gözden geçirilirse ve özellikle toplum 

sağlığını tehdit eden unsurlarla ilgili bazı konular göz ardı edilirse son derece memnuniyet duyarız. Grup… 

Komisyon BaĢkanımız Nilay Hanım Ģunu söyledi: “Getirdiğiniz Önergeleri dikkate aldık ve Komisyonda 

değerlendirdik.” Bu zaten Ġhtisas Komisyonlarının bir görevidir ve biz bundan sonra da Komisyonun Doğal 
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Üyesi olmasak da yaptığımız çalıĢmalarla, verdiğimiz önergelerle bu alanda yine var olmaya ve bu alanda 

katkı koymaya devam edeceğiz. Çok teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Bir beyefendi alsın ondan sonra size vereyim. Buyurun efendim.  

MUSTAFA SOLMAZ: Sayın BaĢkan, Yüce Meclis. Meclis Üyesi Mustafa SOLMAZ olarak  söz almıĢ 

bulunuyorum, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Sayın BaĢkan‟ım, daha önce 176 numaralı otobüs Ufuk 

Mahallesi‟nden kalkıyordu fakat ne hikmetse bunu Ģimdi Tınaztepe‟ye… Tınaztepe‟den kalkıyor. Tınaztepe – 

Kaynaklar Mezarlığı köylere devam ediyor, gidiyor. En son Demirci Köyü‟nde… Fakat eskiden Ufuk 

Mahallesi Meydanı‟ndan kalkıyordu. Ufuk Mahallesi, Efeler Mahallesi, Seyfi Demirsoy Hastanesi, Yenigün 

Mahallesi, Atatürk Mahallesi, Cemevi, Doğum Hastanesinin önünden geçerken oradaki vatandaĢlar rahatlıkla 

ihtiyaçlarını oradan görüyorlardı. Tınaztepe Mahallesi, Buca‟nın bitimi. Sadece köylere hizmet ediyor. Tekrar 

176 no‟lu otobüsümüzün Ufuk Mahallesi Meydanı‟ndan kalkmasını… 

BAġKAN: Anladım.  

MUSTAFA SOLMAZ: Bu saydığım mahallelerin istekleridir. Sonuç uygun olursa hepinize teĢekkür 

ediyorum. Saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Tamam. Ben teĢekkür ediyorum. ESHOT Genel Müdürümüz burada. Değil mi? Erhan Bey? 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bakacaksınız. Peki. Mustafa 

Bey, Buyurun. Ondan sonra size vereceğim, size de vereceğim hemen. Mustafa Bey, buyursun.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Değerli BaĢkan‟ım, biraz önce AK Partili ArkadaĢımızın, Kadın Erkek EĢitliği 

Komisyon Üyesi ArkadaĢımızın istifalarıyla ilgili olarak bir kamuoyuna basın açıklamasıyla duyurduk. 

Gerekçelerimizi burada bildirdik dediği basın açıklamasında… 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, çok özür dilerim bir Ģey söyleyeceğim. Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız 

ayrılmasınlar. Hemen ĠZSU Genel Kuruluna baĢlayacağız. Onu hatırlatmıĢ olayım, buyurun.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Oradaki bir husus konusunda söz aldım. ġöyle ki bir yanlıĢ anlaĢılma var orada veya 

bir yanlıĢ beyan var orada, onu düzeltmek için. Kadın – Erkek EĢitliği Komisyonu… Cinsiyet EĢitliği, 

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonu logosunun üyelerden izin alınmadan Tunç SOYER tarafından, 

logosunun değiĢtirildiği yönünde bir cümle var. Biraz önce tekrar okudum. Çok açık olan bir Ģey var. Bir; 

bizim Meclisimizin Komisyonlarının hiçbir Ģekilde logosu yok. Olamaz. Yani Ġmar Komisyonunun bir logosu, 

Bütçe Komisyonunun bir logosu böyle bir Ģey yok. Dolayısıyla Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonumuzun 

da bir logosu yok. Bu Mecliste böyle bir karar da çıkmadı aslında. Orada kullanılan, orada kullanılan. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesinin bu konudaki etkinliklerinde kullandığı bir logodur. Dolayısıyla Komisyon logosu 

değildir. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin, Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonundaki kullandığı logolardan 

bir tanesidir. Dolayısıyla oradaki o cümle gerçeği yansıtmamaktadır. Ġzmir‟in kadın dostu bir kent unvanına 

sahip olması hasebiyle, Bu Komisyonun aslında kadının Ġzmir‟de toplumsal alanda, kamusal alanda daha fazla 

söz ve karar sahibi olabilmesi açısından çok önemli görevleri olacağına hâlâ inanıyoruz ve AK Partili 

arkadaĢlarımızı da…  

BAġKAN: Evet. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Yakın zamanda tekrar bu komisyonda görmek istiyoruz. TeĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: Evet, Değerli arkadaĢlar bu konuda söz vermeyeceğim, Ģu nedenle vermeyeceğim; istediğiniz 

konuda söz alabilirsiniz sadece bu konuyla ilgili Ģimdi bir kırılganlık var, bir hassasiyet var, bunu daha fazla 

büyütmek istemiyoruz, çünkü çözülmesini arzu ediyoruz. Bunun üzerinde mümkünse arkadaĢlarımdan rica 

ediyorum Bu konuda biraz Komisyon Üyelerinin eski, yeni ayrılan, daha öncekiler birbirlerini biraz daha 

anlayacak, biraz daha dinleyecek, duyacak bir zaman vermeyi daha uygun görüyorum. O nedenle bu konuda 

söz vermek istemiyorum. Evet, buyurun Mustafa Bey. 

ÖZDEM MUSTAFA ĠNCE: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyelerim. Sayın BaĢkan‟ım, bugün itibarıyla 

Çevre ġehircilik Ġl Müdürlüğünde ilân askısına çıkan bir 5000‟lik ve 1000‟lik bir plan var Güzelbahçe ile 

ilgili. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesini ilgilendiren tarafı da tabii ki en güzel projelerden birisi,  Olea Eurovelo 

projesinin yapılacağı alanda bizim daha önce iddia ettiğimiz gibi bir plan yapılamadan bir Go-kart pistinin 

yapılamayacağı ile ilgiliydi. 

BAġKAN: Evet. 

ÖZDEM MUSTAFA ĠNCE: Ve haklı olduğumuz çıktı ortaya, Ġlçe Belediyesi ve BüyükĢehir Belediyesi bu 

planları, 5000‟lik, 1000‟lik planları yapmadan yapamayacağınız konusundaki iddialarımız kurum görüĢleriyle 

bugün Çevre ġehirciliğin yaptığı bir planla yani yerelde size ve bize danıĢılmadan yapılan bir planla askıda. 

Ben hem Ģahsınızı ve Belediye Meclis Heyetini hem de Ġzmir kamuoyunu böyle Olea Eurovelo gibi önemli bir 

projenin hemen yanındaki tarımsal ve Sit Alanında… Tabii ki pistlerin, Go-kart pistlerin, gerekli olabilir ama 
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yanlıĢ bir yerde yapılacağını biz Güzelbahçe Belediyesi olarak bu plana itiraz edeceğimizi, sizlerin de 

desteğini almak istediğimizi buradan sizlere ve Kamuoyuna bildirmek istiyoruz efendim. 

BAġKAN: Tabii tabii. Peki, teĢekkür ediyoruz. Nilay Hanım sonra size vereceğim. Buyurun. 

DOLUNAY BAYER: Narlıdere Meclis Üyesi olarak BaĢkan‟ım, Narlıdere Metrosuyla ilgili bu 

hassasiyetinizden dolayı teĢekkür ediyoruz. Aksamadan devam eden bu çalıĢmanın çok güzel bir Ģekilde 

gittiğini düĢünüyoruz. Çok uzun yıllar bekledik ve sonunda baĢaracağız. 

BAġKAN: Olacak inĢallah. 

DOLUNAY BAYER: Tekrar teĢekkür ediyoruz BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Ben TeĢekkür ediyorum. Mustafa BaĢkanın gösterdiği hassasiyete de teĢekkür ediyorum. Nilay 

Hanım buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, ben de birkaç tebriğim var, öncelikle bunlardan ilki size. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız olarak Avrupa Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetimler Meclis BaĢkan 

Yardımcılığına seçildiniz. Bu bizim için çok büyük bir gurur tebrik ediyoruz öncelikle. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bir diğer tebriğim de Balçova Belediye BaĢkanımız Fatma ÇALKAYA‟ya. 220 bin 

EURO hibe kazandı. Bu çok önemli bugünün ekonomik koĢullarında…  

BAġKAN: Tebrik ediyoruz, hayırlı olsun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gençler için Avrupa Birliğinden…  

BAġKAN: Mustafa BaĢkan, Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bir diğer tebriğimiz Bornova Belediyesine, onlar da 2 projesiyle Uluslararası 

ġehircilik ve Çevre Fuarında 2 ödül aldılar. Mustafa ĠDUĞ BaĢkanımızı da kutluyoruz. Ve benim bildiğim son 

olarak Urla Belediye BaĢkanımız, o da yine Tarihi Kentler Birliğinden bir ödül aldı. Burak BaĢkanımızı da 

buradan kutluyoruz. TeĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: Tebrik ediyoruz, Buyurun Hasan Beyciğim buyurun. Siz söz istediniz mi Hüsnü Bey? Tamam, 

ondan sonra size veriyorum buyurun. 

HASAN ÜNAL: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis Üyeleri Meclisimizin görevlendirmesiyle 21-22 Ekim 

tarihlerinde bir yurt dıĢı seyahat gerçekleĢtirdik Belediye Bürokratlarımızla birlikte. yaklaĢık 2000 yıllık tarihe 

sahip olan Ren ve Rosenna Nehirleri‟nin kavĢak noktasında bulunan Koblenz‟de gerçekleĢti bu seyahatimiz. 

Belediyemiz yatırımı olan 2 adet Feribot Alım ĠĢi kapsamında idaremize teslim edilecek. 1. feribotun pervane 

sisteminin üreticisi olan Schottel Firmasında fabrika kabul testleri yapıldı. Feribotların klas kuruluĢu olan 

Türk Loydu yetkilisi ile birlikte fonksiyon, alarm ve acil stop testleri stimüle edildi. Ayrıca Sevk Sistemi 

kontrol ünitesi ve elektrik panolarına ait fonksiyonlu alarm testleri yapıldı. Birlikte ziyarette bulunduğumuz 

Deniz Destek ġube Müdürü Mustafa KARAOVA, Deniz ĠĢletme Mühendisi Yiğit TEKĠN, Gemi ĠnĢaa 

Mühendisi Ġlter KOCAMAN ve ĠZDENĠZ‟den ÇarkçıbaĢı Hasan TOPLAR‟a ve Değerli Meclisimize 

TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Evet, ben TeĢekkür ediyorum. Hüsnü Bey buyurun. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  
BAġKAN: Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Aslında Sayın BaĢkan, siyaset hoĢ bir Ģey. Uzun yıllardan beri yapıyoruz, siyaset sadece 

gerilmekle ya da birbirini kırmakla olmuyor. Bazen espriler de katmak lazım. ġimdi demin, bu da genelde 

karĢılıklı bazen birbirimizi anlamama ya da birbirimizin tam ne dediğini anlayamama konularıyla 

karĢılaĢıyoruz. Aklıma demin bir Neyzen TEVFĠK‟in bir fıkrası gibi geldi, onu burada bir söyleyeyim. 

Mahzar OSMAN bir gün defalarca tedavi ettiği Neyzen TEVFĠK‟i yine yakalar koltuğunun altında koca 

büyük bir ĢiĢe içki ile “Bu ne Neyzen?” der, Neyzen “Ġçki” der. Doktor “Çabuk dök onu.” diyor, “Dökemem.” 

diyor. Yarısı Ġbrahim ÇALLI‟nın, ressam Ġbrahim ÇALLI‟nın.  “O zaman…” diyor, “…yarısını dök.” diyor. 

“Üstteki onun.” diyor. ġimdi böyle zekâ ürünleri bunlar güzel Ģeyler Sayın BaĢkan. Biz burada aslında 

çıkarken yine tekrar, hepimizin burada konuĢmaları bu kent için. Bu kent için bir Ģeyler söylemeye 

çalıĢıyoruz. Bazılarımızın dili tam döner, çok cümleler, çok güzel kurabiliriz. Ama bazen de bazılarımız da 

tam cümleyi kuramayız ama muhakkak anlatmak istediği bir derdi vardır. Zaten Meclislerin anlamı da bu. 

Meclis dediğimiz o kentin aynasıdır, o kentin bütününü temsil eder. ĠĢte Roma Ġmparatorluğu‟ndan gelen 

milattan önce Meclislerin kurulmasında görüyoruz. O yüzden Sayın BaĢkan‟ım, demin yine ġanlıurfa‟daki 

olay gibi bir cümle… Bunlar… Dikkat etmek gerekir, ondan dolayı bu Neyzen TEVFĠK‟in fıkrası tam olarak 

aklıma geldi de söylemek istedim. Hepinize sevgi ve saygıyla selamlıyorum.  

BAġKAN: Evet. 
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HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan‟ım, yalnız size bugün tekrar teĢekkür etmek istiyorum, bu özellikle 

Komisyon kurulması konusunda, Deprem ve Afet Komisyonu. Aynı zamanda yine önerimiz Master Planıyla 

ilgili. Bunu eğer ki bizim dönemimizde de yapıp planlarsak, bu da bu kent için çok önemli bir proje olacak. 

Hepinize teĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Buyurun Erhan Bey. 

ERHAN ÇALIġKAN: BaĢkan‟ım, ben iki konuda bilgi rica edeceğim. Bu inĢaatı süren Narlıdere 

Metrosunda proje değiĢiklikleri olduğunu duyuyoruz. Balçova sınırları içerisinde yapılacak otoparkların 

ikisinin de bu ihale sürecinden çıkarıldığını duyduk, bu doğru mudur? Yoksa bunun ihalesini ayrıca biz mi 

yapacağız? Bu iĢin otomatik, iĢte Akıllı Otopark olup ihalesinin belediyece yapılması düĢünüldüğü söyleniyor. 

Böyle bir Ģey var mıdır? Ġhale prosedürünün içinde midir, değil midir? Bu 1. sorum. 

BAġKAN: Buyurun, buyurun. 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım, bir de bu Komisyonla ilgili tartıĢmalarda sanırım birbirimizin 

hassasiyetlerinin gerçek nedenini algılayamadık. Burada zaman almamak için söylemeyeceğim, bunu birebir 

konuĢma ihtiyacımız olduğunu düĢünüyorum. 

BAġKAN: Ben de bunu hanımlara bırakalım diyorum. Yani sadece onu söylüyorum. Aralarında konuĢacaklar 

siz merak etmeyin. Değerli ArkadaĢlar, baĢka söz almak isteyen? Önce Ģeyi söyleyeyim, Erhan Bey bana 

yansıyan herhangi bir değiĢiklik yok, benim bildiğim herhangi bir değiĢiklik yok, tamamen spekülasyon 

tahmin ediyorum ama olursa sizinle paylaĢırım. Buyurun efendim. 

HAKAN BARÇIN: KonuĢmak istemiyorum da bir Ģeyi merak ediyorum. Ayağa kalkarak konuĢmaktan vaz 

mı geçtik? 

BAġKAN: Yok, Dilek ve Önerilerde…  

HAKAN BARÇIN: Öyle mi kararınız var? 

BAġKAN: Yani Ģey uzak kalıyor, o nedenle biraz tolerans gösterdim ama doğal olan tabii ki ayağa kalkmak. 

HAKAN BARÇIN: Tamam. 

BAġKAN: Buyursunlar, baĢka? Saadet Hanım buyurun. Ġlhan Bey sonra size vereyim. Evet. 

SAADET ÇAĞLIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım Ġzmir BüyükĢehir Belediyemiz 

geçen haftalarda Türk Mimar Mühendis Odalar Birliği ile bir ĠĢ Birliği Protokolü imzaladı. Bir TMMOB 

çatısından gelen biri olarak bu konudaki BaĢkanımızın bilimsel çalıĢmalara verdiği destek, katılımcılık ve 

kurumsal iĢ birliği konusundaki düĢünceleri ve tavrı karĢısında çok teĢekkür ediyoruz. Sağ olun.  

BAġKAN: Ben TeĢekkür ediyorum. Ġlhan Bey buyurun. 

ĠLHAN DAL: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis hepinize iyi akĢamlar diliyorum. Öncelikle Saadet Hanım‟ın 

değindiği konuyu ben de çok önemsiyorum. Ve bunu ilk yapan Ģehir olmamız sebebiyle daha da önemli 

buluyorum. 

BAġKAN: Evet. 

ĠLHAN DAL: TeĢekkür ediyorum. Sağlıklı ve daha yaĢanabilir kentler oluĢturabilmek açısından çok 

önemsiyorum bu konuyu. Diğer konu AyĢegül Hanım‟ın açılıĢta değindiği konu BükreĢ Trienali konusu, o 

konuda da ben… 

BAġKAN: Ne konusu? 

ĠLHAN DAL: BükreĢ Trienali. Bizim geçtiğimiz ay gittiğimiz… 

BAġKAN: Evet, evet. Sizin ve AyĢegül Hanım…  

ĠLHAN DAL: AyĢegül Hanım katılmıĢtı. Yanı sıra Kentsel Tasarım Müdürlüğünden iki arkadaĢımız vardı, 

biri ġehir Plancısı, diğeri Mimar olmak üzere ve ben katılmıĢtım. Burada o Trienale iliĢkin kısa bir 

bilgilendirme yapmak istiyorum ben de. 

BAġKAN: Evet. 

ĠLHAN DAL: Bu sene 3.‟sü gerçekleĢtirilen BükreĢ Trienali 2019. Orta ve Doğu Avrupa‟daki Mimarlık 

kavramını eleĢtirel olarak araĢtıran ve dünyanın her yerinden mimarlar, teorisyenler, mimarlık eleĢtirmenleri 

ve tarihçiler arasında sıkı bir iĢ birliği yaratmayı amaçlayan uluslararası bir kültür etkinliğidir. Bu sene 

düzenlenen etkinlikte mimarlık ödülleri enstalasyonlar, konutlar, kamusal yapılar, rejenerasyon, revalüasyon 

projeleri, iç mekan tasarımları ve açık alan tasarımları kategorilerinde verildi. Ġzmir Deniz Projesi, KarĢıyaka 

bölgesi kapsamında yapılmıĢ olan Bostanlı Yaya Köprüsü ve Bostanlı Gün Batımı Terası Projeleri açık alan 

tasarımı kategorilerinde ödüle layık görüldü. Çok kıymetli ama ben, benim için daha da kıymetli olan baĢka 

bir konudan bahsetmek istiyorum; biz dört arkadaĢ gittik oraya, iki arkadaĢımızı ve hatta AyĢegül Hanım‟ı ben 

orada daha yakından tanıma imkânı buldum. Bence bir takım olarak çok iyi hareket ettik, çok organizeydik, 

çok uyumluyduk bu benim için çok önemliydi. Kentsel Tasarım Birimindeki iki arkadaĢımı tanıdım. Hem 
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BüyükĢehir adına hem kentimiz adına çok mutlu oldum. Oldukça kendilerini iyi yetiĢtirmiĢ, geliĢmeye açık, 

geliĢme kaygısı duyan arkadaĢlardı. Bu anlamda benim için çok daha değerliydi. Dün 10 Kasım‟dı, 

dolayısıyla ben de Ulu Önder ATATÜRK‟ü saygıyla, minnetle, özlemle ve gururla anıyorum. Bununla beraber 

binlerce, belki milyonlarca mesaj verildi, bir tanesi çok hoĢuma gitti dolayısıyla paylaĢma gereği duyuyorum. 

“Atatürk en çok imkânsızı mümkün kılma cesaret ve öngörüsü demektir.” 

BAġKAN: Ne güzel demiĢ.  

ĠLHAN DAL: Ben bu sözün hepimiz için hem kiĢisel yaĢantımızda hem de kentleri idare ederken, ülkeleri 

yönetirken kıymetli olduğunu düĢünüyorum. O nedenle paylaĢma gereği duydum. Ve Son olarak geçtiğimiz 

günlerde bir canlı yayına katıldınız, o canlı yayında kurduğunuz birkaç cümle epey paylaĢıldı. Ben de çok 

beğendim, ben de paylaĢtım kemdi kiĢisel sayfamda. Bir tekrarını yapmak istiyorum buradan izin verirseniz. 

Dediniz ki; “Ġyi donanımlı, iyi yetiĢmiĢ, iyi aile terbiyesi almıĢ, iyi insanlar... Siyasete girmeleri, taĢın altına 

ellerini koymaları ve sorumluluk almaları gerekmektedir. ġikâyet ettiklerinin, Ģikâyet ettikleri konuları baĢka 

türlü değiĢtirmesi mümkün değildir. Siyasetteki sığlığı ancak böyle aĢabiliriz.” Bence de çok kıymetliydi bu, 

bununla beraber tabii ki gençler olmalı ama bu tecrübeliler de olmalı. Ben bunu bir futbol takımı gibi 

düĢünüyorum, tecrübelilerin ve enerjisi yüksek olanların bir arada olduğu, bir futbol takımı gibi. Bu noktada 

yaĢı ilerlemiĢ olanları da tümüyle yok saymak istemiyorum. Bir Emre BELÖZOĞLU gerçeği var ülkede, 

görüyoruz hepimiz, inanılmaz bir enerjisi var olmadığı zaman, ciddi anlamda bir enerji kaybı Fenerbahçe 

Takımında. Bunu da belirtmek istiyorum, saygılarımı sunuyorum, iyi akĢamlar diliyorum 

BAġKAN: Peki, müsaadenizle o zaman Ġlhan Bey‟in sözleriyle ben de birkaç dileğimi ifade ederek bitireyim. 

Değerli ArkadaĢlar, teĢekkür ediyorum hepinize. Ben de gerçekten bu çalıĢma ortamını, bu çalıĢma zeminini 

son derece değerli bulduğumu söylemek istiyorum. “Ġyi bir takımız” dedi, evet, yani farklı siyasal görüĢlerden 

ortaya çıkan, aslında bizi zenginleĢtiren bir Ģey. Bunun son derece değerli olduğunu düĢünüyorum. Biz 

Ġzmir‟de aslında bunu baĢarıyoruz, evet zor oluyor belki, zaman zaman engellere takılıyoruz, zaman zaman 

birbirimizi anlamakta zorlanıyor olabiliriz ama birbirimizi duyup dinlediğimiz sürece birbirimizle iletiĢim 

içindeyken kullandığımız sözcüklere dikkat ettiğimiz sürece incitici, kırıcı olmaktan kaçındığımız sürece, 

göreceğiz ki aslında aĢılmayacak hiçbir Ģey yok. Türkiye‟deki en güzel siyasal irade örneğini Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisi koyabilir. Ġzmir‟in en büyük seçilmiĢ kurumu olarak Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesine, Ġzmir‟e bu yakıĢır. Ben bu hassasiyeti bütün arkadaĢlarımın paylaĢtığını biliyorum. O nedenle 

her birinizle çalıĢmaktan büyük gurur duyuyorum. Bunu da ifade etmek istiyorum. Son olarak bir, evet bu 

Avrupa Bölgeler Konseyinde BaĢkan Yardımcısı seçilmemiz çok kıymetli bir Ģeydi. Avrupa Konseyinin 

kurucu ülkelerinden biriyiz biz Değerli ArkadaĢlar ve orada böyle bir, Ġzmir‟in böyle bir makamda temsil 

edilmesi, Ġzmir için çok kapı açacak bir geliĢme, bunun faydalarını göreceğiz. Ne yazık ki ayda… Pardon 

senede üç defa rutin toplantılarına gitmek gibi bir mecburiyet de var. O nedenle bu üç defa Ģeye, Strazburg‟a 

gitmek gibi bir görevimiz de olacak ama Ġzmir‟e çok daha büyük faydalar getirebileceğini düĢünüyorum. Son 

olarak bir dileğimi ifade ederek bitirmek istiyorum ve ondan sonra ĠZSU Gündemine geçeceğiz. Bizim 

biliyorsunuz özellikle AK Partili kardeĢlerimden rica ediyorum, Meclis Üyelerinden rica ediyorum, Elektrik 

Fabrikası meselemiz. Biz biliyorsunuz seçildiğimiz ay, yani Nisan‟ın ilk yarısı içinde ihaleye girmiĢ ve burayı 

35 milyon lira bir bedelle satın almak iradesini ortaya koymuĢtuk. Daha sonra üzerinden aylar geçti ve ne 

yazık ki cevap alınamamıĢtı, en son 2 ay önce, tam 2 ay, 11 Eylül‟de Sayın CumhurbaĢkanımızın davetiyle 

biliyorsunuz oraya gittik ve orada da bunu ifade ettik, orada da Hazine ve Maliye Bakanımız konuyu tekrar 

inceleyeceğini söyledi. 11 Eylül‟den bu yana bize olumsuz bir cevap gelmiĢti. Yani cevapta Ģöyle, kısaca 

okuyayım; “ġirket Sermayesinde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin %50‟den fazla paya sahip olduğu dikkate 

alındığında, ġirket sermaye yapısı itibarıyla, tamamıyla bir Belediye iĢtiraki olması nedeniyle ihaleye 

katılamayacak kiĢilerden olduğu anlaĢıldığından” ifadesi kullanılmıĢ. Biz karĢı tez olarak Ģunu söyledik; 

“Grand Plaza ġirketiyle biz ihaleye girdik ve Grand Plaza ġirketi %50‟nin altında Belediyenin hissesi olan bir 

Ģirketimiz. Dolayısıyla ister bizi özel hukuk tüzel kiĢisi olarak kabul ediniz, isterseniz kamu menfaati 

nedeniyle bu ihalenin verilmesini mümkün kılınız.” demiĢtik. Dolayısıyla buradaki mesele Ģu; bu bina 

çürüyor, Ġzmir‟e ait bir bina bu, Ġzmir‟in tarihi simgelerinden biri ve biz orayı kamu menfaati amaçlı 

kullanmak istiyoruz. Geciktikçe çok daha zorlaĢacak tamiratı da restorasyonu da. Sizlerden rica ediyorum. Bu 

konuda siz de lütfen destek veriniz ve bunun bir an önce Belediyemize, Ġzmir‟e kazandırılmasıyla ilgili sizin 

desteğinize ihtiyaç duyuyoruz. 

 

X. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, mazeretlerin Kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
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Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Bir Ģey ilave edeyim son Meclis Toplantımız biliyorsunuz BüyükĢehir 

Belediyesi Bütçesinin de oylanacağı 28‟i, 28 Kasım. O gün erken baĢlayacağız, çok uzun bir Meclis Toplantısı 

olacak. Zaten Kasım uzun bir maraton, maratonun sonunda Bergama Gemisi‟nde bir kokteyl yapalım 

istiyoruz. Yani son oturumu da bitirdikten sonra, BüyükĢehir Meclisinde görüĢtükten sonra Bergama 

Vapuruyla bir körfez turunu hep beraber yapalım ve orada bir ikramımız olsun istiyoruz. Uygun görürseniz bu 

Ģekilde yapacağız.  

 

 

XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
BAġKAN: Ġlk Toplantımız 13 Kasım ÇarĢamba saat: 18:00‟da Meclis Salonunda yapılmasını oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. Toplantıyı kapatıyoruz.  

 

 
 
 
 
 
 

                                                                                                                Mustafa Tunç SOYER 

                                                 Meclis BaĢkanı 
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Divan Kâtibi 
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